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SKRAĆENI  ZAPISNIK 
 
sa 22. sjednice  Skupštine  Istarske ţupanije, odrţane  30. svibnja  20011. godine 
(ponedjeljak), u  Maloj koncertnoj dvorani  Spomen doma u  Pazinu. 
 

Sjednicu je u  17,05 sati otvorio DINO KOZLEVAC, predsjednik  Skupštine Istarske  
ţupanije (IDS-HNS – SDP – ZELENA STRANKA), koji je  sjednici  i predsjedavao.  

Pozdravljam sve prisutne kolegice vijećnice i kolege vijećnike Skupštine Istarske 
ţupanije, 

-    Ţupana  Ivana Jakovĉića, 
- naĉelnika uprave , gospodina Valeria  Drandića, 
- resorne proĉelnike  ţupanijskih upravnih odjela Istarske ţupanije, 
- voditelje ţupanijskih  tijela , organizacija, goste,    
- predstavnike medija i sve ostale koji prisustvuju 22.. sjednici Skupštine Istarske 

ţupanije. 
Zahvaljuje   svima koji prisustvujete  22.. sjednici  Skupštine Istarske  ţupanije.. 
Zamolio je  zamjenicu tajnicu  Skupštine  Istarske ţupanijske, gospoĊu  Melitu 

Ferenĉić, da izvrši  prozivku vijećnika Skupštine Istarske  ţupanije radi utvrĊivanja kvoruma-. 
 

MELITA FERENĈIĆ: (Vrši prozivku) 
 
 
PRISUTNI – ODSUTNI 
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 VIJEĆNIK 
 

 
LISTA 

 
PRIMJEDBE 

1
1. 

Vesna Dabo-Vlahović IDS – HNS    

2
2. 

 Furio Radin IDS – HNS   Odsutan 

3
3. 

 Mirjana Antonelić IDS – HNS  

4
4. 

 Dragan Filipović IDS – HNS  

5
5. 

 Katarina Nemet IDS – HNS  

6
6. 

 Nevija Poropat IDS – HNS  

7
7. 

 Tedi Chiavalon IDS  -HNS   

8
8.  

 Roberta Lakošeljac IDS – HNS  

9
9. 

 Ahmed Makota IDS – HNS   

1
10. 

Vojo Kliĉković IDS – HNS   

1
11. 

Tom Bisaku                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            IDS – HNS  Odsutan  

1
12. 

 Eda Klapĉić IDS – HNS    

1
13. 

 SerĊo Baskijera IDS – HNS   

1
14.  

 SerĊo Rigo IDS – HNS   

1
15. 

 Marin Grgeta IDS – HNS   

1
16. 

 Alida  Perkov IDS - HNS   

1
17. 

 Tamara Brussich IDS – HNS  Odsutna  

1
18. 

 Danica Miletić IDS – HNS   

1
19. 

 Silvio Brunelli IDS – HNS   

2
20.  

Jasna Smojver – 
Kompas    

IDS - HNS    

2
21. 

Stjepan Mraković IDS - HNS    

2
22. 

Evelina Biasiol – 
Brkljaĉić 

HSU – HSLS  

2
23. 

Ivica Mikulĉić HSU – HSLS   

2
24. 

Zdenko Pliško HSU – HSLS  

2
25. 

Nenad Boršić HDZ – HSS  Nakon utvr. d.reda  

26.  Marino Roce HDZ – HSS   
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2
27. 

 Oliver Gmitrović HDZ – HSS  Odsutan  

2
28. 

 Zvonimir Ĉoga HDZ – HSS Odsutan (O) 

2
29. 

 Nika Krstevski HDZ – HSS  

3
30. 

 Dino Kozlevac SDP – ZELENI  

3
31. 

Josip Anton Rupnik SDP– ZELENI  

3
32. 

Lucija Debeljuh SDP – ZELENI  

3
33. 

Maja  Šarić   SDP – ZELENI  

3
34. 

Plinio Cuccurin  NEZAVISNI  

3
35. 

Vlado Ivetić NEZAVISNI Nakon utvr. d.reda 

3
36. 

Tullio  Fernetich NEZAVISNI  Odsutan (O) 

3
37. 

Alen Rosanda  NEZAVISNI  

3
38. 

Ivo Uccio Miletić NEZAVISNI  

3
39. 

Viktor  Krapljanov  NEZAVISNI   

4
40. 

Nenand  Ĉendak NEZAVISNI  

4
41. 

Gvido Jermaniš NEZAVISNI   

 
  
OSTALI PRISUTNI  
 
MELITA FERENĈIĆ,  zamjenica  tajnice  Struĉne  sluţbe za poslove  Skupštine Istarske 
ţupanije, 
IVAN KLARIĆ, deb. Stenograf, voditelj zapisnika, , 
VALERIO DRANDIĆ, naĉelnik uprave Istarske ţupanije, 
SLAVICA BENĈIĆ KIRAC, proĉelnik Upravnog odjela za  proraĉun i financije Istarske  
ţupanije, 
JOSIP ZIDARIĆ, proĉelnik Upravnog odjela za odrţivi  razvoj Istarske  ţupanije,  
ALEN DAMIJANIĆ, proĉelnik Upravnog odjela za gospodarstvo Istarske  ţupanije, 
MILAN ANTOLOVIĆ, proĉelnik Upravnog odjela za poljoprivredu, lovstvo, ribolov i 
vodoprivredu Istarske ţupanije.  
VLADIMIR TORBICA,  proĉelnik Upravnog odjela za kulturu Istarske  ţupanije,  
GROZDANA LOVREĈIĆ, proĉelnica  Upravnog odjela za prostorno ureĊenje i gradnju 
Istarske ţupanije, 
PATRICIA SMOLJAN, proĉelnica  Upravnog odjela za obrazovanje , sport i  tehniĉku kulturu 
Istarske  ţupanije, 
DESANKA SARVAN, proĉelnica  Upravnog odjela za lokalnu  samoupravu   
ORIANO OTOĈAN, proĉelnik Upravnog odjela za meĊunarodnu suradnju i europske 
integracije 
MIODRAG  ĈERINA;  šef Kabineta Ţupana Istarske  ţupanije,  
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GORKA OSTOJIĆ – CVAJNER, ravnateljica Muzeja  suvremene umjetnosti  Istre – Museo  
d'Arte  Comporenae  dell'Istria , 
LIDIJA  NIKOĈEVIĆ, ravnateljica Etnografskg  muzeja  Istre – Museo  Etnografico  dell'Istria, 
GRACIJANO KESAC, ravnatelj  Povijesnog muzeja  Istre – Museo  storico  dell'Istria  
BRUNO ROGOVIĆ, direktor  Zraĉne luke  Pula, 
Prof. dr. sc. VJEKOSLAV PARO, Sveuĉilište Zagreb - Agronomski  fakultet, 
DENIS STIPANOV,  voditelj  Sluţbe  zaštite i  spašavanja  pri Vatrogasnoj  zajednici Istarske  
ţupanije, 
BRUNO STERMOTIĆ,   Matica  umirovljenika Istarske  ţupanije,  
VILI ROSANDA,  ĉlan Savjeta mladih Istarske  ţupanije, 
VALTER POROPAT, direktor   IRENA – Istarska  Regionalna Energetska  Agencija  za  
energetske  djelatnosti d.o.o. Labin,  
DARKO LORENCIN, direktor Istarske razvojne agencije 
INGRID PALJAR,  ravnateljica  Javne ustanove  Zavoda za prostorno ureĊenje  Istarske  
ţupanije. 
  

Predsjednik DINO KOZLEVAC, utvrĊuje da je izvršenom  prozivkom  prisutno 31 ( a 
nakon utvrĊivanja dnevnog  reda po dolasku Mirjane Antonelić, Ivice Mikulĉića, Vlade Ivetića 
i Nenada Boršića) 35  od  41 vijećnika, pa  Skupština moţe punovaţno  raspravljati i 
odluĉivati . 
 U prilogu materijala vijećnici su  dobili   prijedlog  dnevnoga m reda.  

Predlaţe  da se toĉka 19.  Prijedlog Odluke o oduzimanju koncesije  u  svrhu 
gospodarskog  korištenja bazenskog kompleksa kod hotela  «Kristal»  u Umagu skine s 
dnevnog  reda, jer su se stekli uvjeti  da nje više nema u  dnevnom redu i da  se umjesto   
toĉke 19. stavi nova  toĉka 19. Prijedlog Mišljenja  Skupštine  Istarske  ţupanije  o interesu  
Republike Hrvatske u pogledu  eksploatacije  tehniĉko -  graĊevinskog  kamena na  
eksploatacijskom  polju  «Kriţarovica  na podruĉju  općine Graĉišće, ĉime su se  vijećnici  
suglasili. 
 Pošto se  više nitko nije javio za rijeĉ, zakljuĉuje raspravu o dnevnom redu  i  stavlja 
predloţeni dnevni red sa usvojenom  dopunom   na glasanje., te nakon glasanja utvrĊuje da 
je Skupština sa 26 glasova «ZA», bez  glasova  «PROTIV», za  22. sjednicu Skupštine 
Istarske ţupanije utvrdila  slijedeći 
 

DNEVNI   RED 
1.  

a. Verifikacija skraćenog zapisnika sa 20. sveĉane sjednice Ţupanijske 
skupštine Istarske ţupanije, 

b. Verifikacija skraćenog zapisnika sa 21. sjednice Ţupanijske skupštine Istarske 
ţupanije, 

2. Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije, 
3. Ţupanijska razvojna strategija Istarske ţupanije 2011. – 2013., 
4.  

a. Prijedlog Prvih izmjena i dopuna Proraĉuna Istarske ţupanije za 2011. godinu, 
b. Prijedlog izmjene Projekcije proraĉuna Istarske ţupanije za 2011., 2012. i 

2013. godinu, 
5. Izvješće o radu i ostvarivanju Mandatnog programa Ţupana – Partnerstvo – 

konsenzus – otvorenost za 2010. godinu,  
6. Prikaz poslovanja i razvojnih planova Zraĉne luke Pula,  
7. Prijedlog Zakljuĉka o pripremi i provedbi aktivnosti vezanih uz izradu analiza i 

podloga radi poboljšanja rada Zraĉne luke Pula i meĊunarodnih pomorskih linija sa 
Italijom, 

8. Prijedlog Odluke o usvajanju „Programa izgradnje ribarske infrastrukture u Istarskoj 
ţupaniji“, 

9. Prijedlog Zakljuĉka o prihvaćanju Izvješća o stanju zaštite i spašavanja na podruĉju 
Istarske ţupanije za 2010. godinu, 
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10. Prijedlog Deklaracije o osnovnim i neotuĊivim pravima umirovljenika i ljudi starije 
ţivotne dobi, 

11. Prijedlog Zakljuĉka o prihvaćanju Izvješća o radu Zaklade za poticanje partnerstva i 
razvoja civilnog društva za 2010. godinu, 

12.  
a. Prijedlog Izvješća o radu Ţupanijskog savjeta mladih Istarske ţupanije za 

2010. godinu, 
b. Prijedlog Programa Ţupanijskog savjeta mladih Istarske ţupanije za 2011. 

godinu, 
13. Prijedlog Zakljuĉka o prihvaćanju Izvješća o radu Muzeja suvremene umjetnosti Istre 

– Museo d'Arte Contemporanea dell'Istria za 2010. godinu,  
14. Prijedlog Zakljuĉka o prihvaćanju Izvješća o radu Etnografskog muzeja Istre – Museo 

Etnografico dell'Istria za 2010. godinu, 
15. Prijedlog Zakljuĉka o prihvaćanju Izvješća o radu Povijesnog muzeja Istre – Museo 

storico dell'Istria za 2010. godinu, 
16.  

a. Prijedlog Odluke o prihvaćanju temeljnih financijskih izvješća društva IRENA 
d.o.o. Labin,  

b. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća Uprave o poslovanju društva IRENA – 
Istarska Regionalna Energetska Agencija za energetske djelatnosti d.o.o. 
Labin, za 2010. godinu,  

c. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća Nadzornog odbora o obavljenom 
nadzoru poslovanja društva IRENA d.o.o. za 2010. godinu  

d. Prijedlog Odluke o raspodjeli utvrĊene dobiti društva IRENA d.o.o. za 
2010.godinu  

17. Prijedlog Odluke o povjeravanju ovlaštenja Općini Medulin za davanje koncesija na 
pomorskom dobru, 

18. Prijedlog Odluke o provedbi Programa praćenje kakvoće mora za kupanje na 
plaţama Istarske ţupanije u 2011. godini, 

19. Mišljenje Skupštine  Istarske  ţupanije  o interesu Republike Hrvatske  u pogledu 
eksploatacije  tehniĉko – graĊevinskog  kamena na  eksploatacijskom  polju 
«Kriţarovica» na podruĉju  općine  Graĉišće, 

20.Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o prijenosu osnivaĉkih 
     prava nad Polivalentnim kulturnim centrom Groţnjan – Centro culturale 
     polivalente Grisignana na Općinu Groţnjan – Comune di Grisignana, 
20. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Odluke o izmjenama i 

dopunama Statuta OŠ Mate Balota Buje. 
 

ORDINE DEL GIORNO 
1.  

a. Verifica del verbale sintetico della 20a seduta solenne dell'Assemblea 
regionale della Regione Istriana, 

b. Verifica del verbale sintetico della 21a seduta dell'Assemblea regionale della 
Regione Istriana, 

2. Domande dei consiglieri, proposte e informazioni 
3. Strategia di sviluppo della Regione Istriana 2011-2013, 
4.  

a. Proposta delle Prime modifiche e integrazioni al Bilancio della Regione 
Istriana per l'anno 2011, 

b. Proposta di modifica della Proiezione del bilancio della Regione Istriana per gli 
anni  2011, 2012 e 2013, 

5. Rapporto sul lavoro svolto e sulla realizzazione del Programma di mandato del 
Presidente della Regione Istriana – Partenariato – consenso – disponibilità per il 
2010,  

6. Informazioni sull'attività e i piani di sviluppo dell'Aeroporto di Pola,  
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7. Proposta di Conclusione circa la preparazione e l'attuazione delle attività concernenti 
l'analisi e la creazione delle basi per migliorare l'attività dell'Aeroporto di Pola e delle 
linee marittime internazionali con l'Italia, 

8. Proposta di Delibera d'approvazione del „Programma di costruzione dell'infrastruttura 
ittica nella Regione Istriana“, 

9. Proposta di Conclusione sull'approvazione del Rapporto sulla situazione concernente 
la protezione e il salvataggio sul territorio della Regione Istriana per il 2010, 

10. Proposta della Dichiarazione sui diritti basilari e inalienabili dei pensionati e degli 
anziani, 

11. Proposta di Conclusione sull'approvazione del Rapporto sul lavoro della Fondazione 
per la promozione del partenariato e lo sviluppo della società civile per l'anno 2010, 

12.  
a. Proposta del Rapporto sul lavoro svolto del Consiglio regionale dei giovani 

della Regione Istriana per l'anno 2010, 
b. Proposta del Programma del Consiglio regionale dei giovani della Regione 

Istriana per l'anno 2011, 
13. Proposta di Conclusione sull'approvazione del Rapporto sul lavoro svolto del Museo 

d'arte contemporanea dell'Istria - Muzej suvremene umjetnosti Istre per l'anno 2010,  
14. Proposta di Conclusione sull'approvazione del Rapporto sul lavoro svolto del Museo 

etnografico dell'Istria - Etnografski muzej Istre per l'anno 2010, 
15. Proposta di Conclusione sull'approvazione del Rapporto sul lavoro svolto del Museo 

storico dell'Istria - Povijesni muzej Istre per l'anno 2010, 
16.  

a. Proposta di Delibera sull'approvazione dei rapporti finanziari basilari della 
società  IRENA s.r.l. Albona, 

b. Proposta di Delibera sull'approvazione della Direzione sull'attività della società 
IRENA – Agenzia istriana per l'energia s.r.l. Albona, per l'anno 2010,  

c. Proposta di Delibera sull'approvazione del Rapporto del Comitato di vigilanza 
sul lavoro svolto di controllo dell'attività della società IRENA s.r.l. per l'anno 
2010, 

d. Proposta di Delibera sulla ripartizione dell'utile della società IRENA s.r.l. per 
l'anno 2010, 

17. Proposta di Delibera con cui si concede l'autorizzazione al Comune di Medolino ad 
approvare le concessioni sul demanio marittimo, 

18. Proposta di Delibera sull'attuazione del Programma di controllo della qualità del mare 
per la balneazione sulle spiagge della Regione Istriana per il 2011, 

19. Mišljenje Skupštine  Istarske  ţupanije  o interesu Republike Hrvatske  u pogledu 
eksploatacije  tehniĉko – graĊevinskog kamena na  eksploatacijskom  polju 
«Kriţarovica» na podruĉju   općine  Graĉišće, 

20. Proposta di Delibera sulle modifiche e integrazioni alla Delibera sul trasferimento dei 
diritti costitutivi sul Centro culturale polivalente Grisignana - Polivalentni kulturni 
centar Groţnjan sul Comune di Grisignano - Općina Groţnjan, 

21. Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Proposta di Delibera sulle 
modifiche e integrazioni dello Statuto della SE Mate Balota Buie. 
 

 AD – 1  
a. Verifikacija skraćenog zapisnika  sa 20 sveĉane sjednice  Ţupanijske 

skupštine Istarske  ţupanije 
b. Verifikacija  skraćenog zapisnika  sa  21. sjednice  Ţupanijske 

skupštine Istarske ţupanije. 
 

Pošto se nitko nije javio za  rijeĉ predsjednik DINO KOZLEVAC, zakljuĉuje  raspravu i 
daje odvojeno na glasanje    

a. Verifikaciju skraćenog zapisnika  sa 20 sveĉane sjednice 
     Ţupanijske skupštine Istarske  ţupanije 
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b. Verifikaciju  skraćenog zapisnika  sa  21. sjednice  Ţupanijske 
      skupštine Istarske ţupanije, te 

utvrĊuje da je  Skupština  sa 26 glasom «ZA», bez glasova  «PROTIV» i  bez  
«SUZDRŢANIH»  glasova, verificirala :  
  

a.  Skraćeni zapisnik  sa 20 sveĉane sjednice  Ţupanijske 
      skupštine    Istarske  ţupanije 
b.  Skraćeni zapisnik  sa  21. sjednice  Ţupanijske skupštine 
       Istarske ţupanije. 

  
AD – 2 PITANJA VIJEĆNIKA,  PRIJEDLOZI I  INFORMACIJE 
 

Vijećniĉka pitanja su se postavljala slijedećim redoslijedom : 
1. Klub  vijećnika  HDZ - HSS,  
2. Klub  vijećnika IDS-HNS, 
3. Klub Nezavisnih vijećnika 
4. Klub  vijećnika IDS-HNS 
5. Klub HSU- HSLS 
6. SDP – ZELENA STRANKA i tako redom. 

 
Za postavljanje vijećniĉkih pitanja  predviĊene su  dvije minute, odgovor  Ţupana 

moţe trajati  4 minute, nakon toga vijećnik ima prvo na  izraţavanje mišljenja i nakon toga 
Ţupan ima opet pravo u roku od  dvije minute odgovoriti.  

Moli da se vijećnici  pridrţavaju previĊenog  vremena.  
Za postavljanje  vijećniĉkih pitanja javili su  se : Zdenko Pliško, Evelina  Biasiol – 

Brkljaĉić,  Josip  Anton Rupnik,  Maja  Šarić, Katarina Nemet,  Silvio Brunelli, Marino  Roce, 
Marin Grgeta, Danica Miletić, Nevia Poropat. 

Vijećnika pitanja su se poĉela  postavljati u 17,14 sati . 
 
MARINO ROCE : 

 
Gospodine predsjedniĉe, gospodine Ţupane, kolegice i kolege vijećnici.  
Postavio bih pitanje Ţupanu. 
Već duţe vremena traje izgradnja  drţavne ceste Barban - Most Raša, da li imamo 

kvalitetne informacije o izgradnje spomenute  ceste. Proĉitali smo u novinama, znamo da je 
po ugovoru  predviĊeno  14 mjeseci za izgradnju , ali kada će se ta dionica otvoriti za 
promet, zapravo koji  će sada biti  reţim prometovanja u  toku  turistiĉke  sezone na toj cesti.    
 
DINO KOZLEVAC : 
  
 Zahvaljujem. 
 Gospodine Ţupane izvolite, imate rijeĉ.  
 
IVAN JAKOVĈIĆ : 
 
 Poštovane dame i gospodo, dozvolite mi najprije da vas najsrdaĉnije pozdravim. 
 Signore  e signori, gospodine predsjedniĉe  Skupštine Istarske  ţupanije, gospodine 
vijećniĉe, ţelim svima  nama danas  uspješan rad ove  Skupštine, jer imamo na  dnevnom 
redu  vrlo vaţne teme i  vjerujem  da ćemo imati, ako ništa  drugo, barem  oko nekih  tema 
suglasje.  

Ali  da budem odmah konkretan i jasan oko vašeg pitanja, ĉinjenica je  da sam 
nezadovoljan s time  što je  ta cesta u cijelosti zatvorena i što graĊani  danas moraju zaista 
napraviti  desetke, pa  neki i stotine kilometara više  nego što bi to bilo neophodno  Ja sam 
pisao i razna pisma, meĊutim, od toga, naţalost,  nije bilo puno rezultata, odnosno sada 
oĉekujemo da  će za  ljetnu sezonu ta cesta biti prohodna i da  će se prometovati tom  
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cestom. To su obećanja, i to bi trebalo biti  relativno brzo. Teško mi  je uzeti odgovornost u  
tuĊe ime, jer već sam ne jednom  bio izigran kada sam preuzeo odgovornost i  rekao i dao 
obećanja, a onda to nije uĉinjeno. Oĉekujem da će svakako do ljeta, odnosno  do glavne, do 
pune  sezone, već za nekoliko tjedana, ta cesta biti prohodna i  da će se moći koristiti  za  
potrebe prometovanja na liniji Pula – Labin.  

To je ono što se u ovom trenutku osuĊujem reći. Više od toga ne bih govorio. 
Naravno da svi  ţelimo da ta  cesta, koliko god je ona sada u  jednoj situaciji koja nije dobra, 
ona će  ipak  biti napravljena, napokon će to biti prometnica kako treba biti i graĊani 
Labinštine i svi oni koji prometuju  tim dijelom itekako trebaju tu cestu i ja vjerujem da će ona 
biti već uskoro puštena u  prvi dio  prometa i  da ćemo je moći mi koristiti.  

 
DINO KOZLEVAC : 

 
Zahvaljujem.  
Imate pravo na mišljenje. 

 
MARINO ROCE : 
 
 Zahvaljujem  se na odgovoru, ali  bi  trebalo moţda još urgirati, jer  nekih naznaka 
ima  da će se ona otvoriti  sa sezonu, ali  da će ipak to biti promet u jednom smjeru to jest 
reguliran semaforima, pa  vrijeme je i  godišnjih odmora, pa moţda  to regulirati ili dogovoriti, 
pa  neka  se obustave jedno mjesec i pol  dana radovi. Mislim da vremena nema dovoljno, 
da barem u sezoni ne bude to, ako je moguće, opterećeno , jer problem je nama koji 
poznajemo Istru, a ne znam  kakav će biti onima koji nas doĊu posjetiti 

Hvala. 
 

DINO KOZLEVAC : 
 

Zahvaljujem. 
Gospodine Ţupane imate pravo  na rijeĉ.  .  
 

IVAN JAKOVĈIĆ : 
 
 Poštovani vijećniĉe, da budemo malo precizniji, kada već insistirate, cesta bi trebala 
biti  riješena. Problem je uglavnom u Mostu na Raši, koji   neće oĉito biti riješen do turistiĉke 
sezone. MeĊutim, ako ništa  drugo bit će semaforska  regulacija. To nije  najgore, jer netko  
tko već doĊe tamo  će koristiti tu cestu, neće se vraćati nazad, kao što je danas, naţalost, 
znamo da  ne moţemo koristiti taj  prolaz i  da se moraju  napraviti desetke kilometara više, 
pa tako i vi za vaše radno mjesto iz  Pule ili iz Velog Vrha morate napraviti desetke 
kilometara više i ja  vas potpuno razumijem i  ţelim se solidarizirati  i sa vama i sa  svim onim 
graĊanima kojima  je to zaista  realan, objektivno ozbiljan problem. Pokušat ćemo vidjeti  što 
napraviti. Vaša je inicijativa dobro došla. U tom kontekstu nadam se da će biti sluha zato što 
vjerujem da sve ĉlanice i  ĉlanovi  Skupštine misle isto. Jedan apel prema Hrvatskim 
cestama i onima koji grade tu  dionicu da nam zaista svima nama , svim graĊanima Istre i 
našim gostima izaĊu u susret i da pokušaju napraviti što prohodniju tu cestu, odnosno što 
praktiĉnije rješenje kada je cesta, odnosno most u pitanju. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 U ime Kluba  vijećnika  IDS-HNS, rijeĉ ima  vijećnik Silvio  Brunelli..  
 
SILVIO BRUNELLI : 
 
 Spetabile  presidente, spetabili  consiglieri ! 
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Ho due domande per il Presidente della Regione 
La prima domanda: Si parla e scrive già da qualche anno sulla proposta del nuovo 

assetto regionale in Croazia. 
Gli esperti che vi lavorano in base ai dettami e parametri del governo prevedono tra 

l'altro la diminuzione del numero delle regioni dalle attuali 21 alle 5 o 7. In questo caso l'Istria 
verebbe integrata con le regioni di confinanti fino a Sisak e confine della B.H. in un'unica 
Regione. Io mi chiedo con preocupazione chi deciderà sulle sorti dell'Istria regione? Sarà 
una legge Parlamentare? Oppure l'autodetterminazione del Popolo Istriano, tramite 
referendum? 

La seconda domanda: Visto che la città di Rovigno con tutti i suoi tentativi non è 
riuscita a completare e per funzionare il complesso urbanistico per la zona „Gripole Spine“, 
causa il blocco di 5 ettari di  terreno, che nel 2001 è stato assegnato come terreno turisticho 
alla Jadranturist con la più vergognosa delle sentenze del Tribunale Commerciale di Fiume, 
sentenza che per la sua assurdità è stata annullata nel 2007 dalla Carte Suprema. Con tutto 
ciò il terreno indicato resta bloccato, con la conseguenza che non si possono avere i 
permessi edili di costruzione, recando così ritardi e danni all'economia Rovignese. Questa 
triste storia dura ormai troppo tempo inasprendo i cittadini ed i politici: da una parte quelli che 
operano per il bene comune, e quelli che hanno soltanto giurato in questo Parlamento che 
faranno l'interesse della Comunità 

Chiedo perciò cosa può fare Lei Signor Presidente della Regione istriana per una 
soluzione favorevole per la città di Rovigno. 

Ringrazio 
 
DINO  KOZLEVAC : 
 
 Grazie. 

Signor presidente izvolite, imate rijeĉ.  
  

IVAN JAKOVĈIĆ : 
 
Egregio vicepresidente, permetetemi  di rispondere in  lingua  croata. Lo potrei  fare 

anche  in lingua italiana ma visto che il tema  e cosi  inportante per tutti noi pensso  che  vale 
la pena  di dire almeno  le cose piu' inportante in  croato perche sono convinto  che tanti 
telespetatori che  ci  guardano forsse lo capirano in uma maniera piu'  giusta. Lo diro prima in 
italiano.  

Normalmente sulle leggi  come  sapiamo in  Croazia la  deccisione aspeta al 
Parlamaernto croato.  Questo lo  sapiamo tutti, ma  lo dico molto, molto   chiaro, in caso  
della  struturazione regionale  della  Croazia senza  una chiara accetazione  di  questa 
Assemblea, di  questo parlamento  dei cittadini  istriani non sarà possibile ad varare una  
legge di  questo  tippo in  Parlamento  croato. 

Dakle, zakone u ovoj zemlji donosi  Hrvatski parlament, zakone o  teritorijalnom 
ustroju  Hrvatske donosi  Hrvatski  parlament, ali  dok sam ja  Ţupan u ovoj ţupaniji  takav 
zakon  koji bi brisao Istru kao regionalnu  teritorijalnu jedinicu jamĉim neće biti usvojen. I  
siguran sam da ovaj saziv Ţupanijske skupštine  nikada većina  u ovoj Ţupanijskoj  skupštini 
neće  dozvoliti  da se briše identitet Istre koju  smo  s teškom mukom uspjeli izboriti. 

Ja podsjećam na jedan razgovor kojega sam imao s predsjednikom  TuĊmanom  
1992. godine, jer je teritorijalni ustroj usvojen negdje krajem 1992. godine ili tu negdje, i  tada 
je bilo nekih usijanih glava koje nisu htjele Istru kao  jedinicu regionalne samouprave, ali 
interesantno je, tada je  predsjednik  TuĊman, - a to se lako moţete  naći, jer je predsjednik 
sve snimao  i snimao je  svih koji su dolazili u njegov ured, pa se to  lako moţe naći što 
kaţem, - jasno rekao : «A ne, ne, Jakovĉiću, Istra će uvijek biti jedna od  ţupanija u  
Hrvatskoj». I to nije sporno, jer se  tada razgovaralo o tome  da li  će biti  5, 6,   7 ţupanija ili  
20  ţupanija. I tada je bio na neki  naĉin, jedan strah koji je postojao kod  svih u istarskoj 
politici već  1992. godine, da će se  zbog  jedne vrste  nacionalistiĉke politike, brisati Istra. 
Niti  predsjednik  TuĊman se to nije  osudio uĉiniti. Ne vjerujem da će biti  bilo kakvih drugih 
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ludih  glava u ovoj zemlji koje bi si dozvolile uopće pisati takav zakon u kojemu  Istra ne bi 
bila Ustavom jasno odreĊena jedinica  regionalne samouprave u Hrvatskoj.  

Prema tome, nema  bojazni. Siguran sam dok postoji ovakav izraz politiĉke volje u 
Ţupanijskoj skupštini Istarske ţupanije da bi moglo doći do  ukidanje Istre kao ţupanije u 
Hrvatskoj ili bolje reĉeno kao razine minus  jedan u odnosu na  drţavnu razinu. Da li  će se 
zvati regija, da li  će se zvati ţupanija, mene termin  takvog tipa nikada nije posebno  
zanimao, mene  zanima  sadrţaj. Sadrţaj je, naţalost, i danas relativno slab, relativno o 
malim  stvarima odluĉujemo u ovoj  Ţupanijskoj skupštini. To svi znamo jako dobro. 
MeĊutim, politiĉka volja je potpuno jasna.  

I ako je kozica  na hrvatskoj  zastavi  onda je moţda najnormalnije  poĉeti  
regionalizaciju Hrvatske na taj  naĉin  da ćemo, ako ništa  drugo,  poĉeti od onoga što su 
drţavni simboli, a istarska koza je jedan od drţavnih  simbola Republike Hrvatske. Tko to ne  
razumije  ne razumije Istru i  ne voli Hrvatsku, jer ne poštuje  ono što je elementarni ustroj 
ove zemlje, simboli ove  zemlje, a simboli ove zemlje su zastave i grb Republike Hrvatske na 
kojem je istarska koza   ponosna  što stoji  na tom grbu.  Tko to ne poštuje  ne voli ovu 
zemlju i s njima i s njome tko god to bio  nema dijaloga, odnosno dijalog  će biti  vrlo, vrlo 
jednostavan. 

Što se tiĉe vašeg drugog pitanja,  meni je poznato što se dešavalo tih godina kada je 
apsurdno turistiĉka tvrtka Jadranturist insistirala na tome da je  tehnološka cjelina  djelovanja 
turizma 5 kilometara daleko od bilo  kojeg  objekta, nema veze  ni sa morem itd., itd. Svi 
znamo  gdje su Gripole - Spine , svi znamo  gdje su objekti Jadranturista. To je bila iskljuĉivo  
ţelja za  vlasništvom, ţelja za uknjiţbom  u vlasništvo neĉega što   realno ne pripada. 
Apsurdna je odluka  Trgovaĉkog suda, kao što  svi znamo. To je oĉito bilo jedno lobiranje tko 
zna kakvog tipa. S  druge  strane  imamo odluku  drţavnog  suda, meĊutim, i dalje se ništa  
ne  dešava i ništa  se ne dešava. Zašto je tome tako zakljuĉite i sami gospodine Brunelli i  
graĊani Rovinja i vi  to jako dobro   razumijete zašto je tome tako. 

 MeĊutim,  vi ste me pitali što ja mogu napraviti u svemu tome.  Ja  ću iskoristiti  to 
vaše pitanje i zabrinutost  vas i graĊana Rovinja, koji su zabrinuti zbog toga  što se ništa  ne 
dešava oko tog zemljišta i  što pravni sustav u ovoj zemlji ne poduzima nikakve radnje koje bi  
razriješile i omogućile Gradu Rovinju i graĊanima  Rovinja daljnji  razvoj. Ja ću iskoristiti ovo 
pitanje i pokušat ću insistirati, ma da je potpuno jasno, to nikada nitko nije dovodio u pitanje,  
da je pravosudni sustav potpuno samostalan, ali imamo pravo u vrijeme kada je 
nezaposlenost vrlo velika, kada su problemi u svakom gradu Istre i u  ĉitavoj Istri,  da 
insistiramo na razvoju  poslovne zone  Gripole – Spine, koja je blokirana velikim dijelom  i 
zbog toga što postoji  nešto što je potpuno apsurdno, zabiljeţba tvrtke koja niĉim  nije  mogla  
doći do toga da bude vlasnik tog dijela zemljišta, ali je oĉito  bila  namjera da se stekne 
vlasništvo na koje se nema pravo ili da se blokira bilo kakvo dogaĊanje dalje u tom dijelu.            

Ja se zahvaljujem vama na pitanju i pokušat ću uĉiniti sve što je u mojoj moći da 
deblokiramo tu  situaciju.    

  
DINO  KOZLEVAC : 
 
 Hvala. Grazie.  
 Sada je na redu Klub vijećnika IDS-HNS. 
 Rijeĉ ima  vijećnica  Nevia  Poropat. 
 
NEVIA POROPAT : 
 
 Poštovani  Ţupane sa suradnicima, predsjedniĉe Skupštine Istarske ţupanije, 
kolegice i kolege. 
 Imam jedno vrlo kratko pitanje. 
 Pošto dolazim iz Poreĉa, odnosno Poreštine, a danas je Poreĉ posjetila predsjednica 
Vlade Republike Hrvatske, gospoĊa Jadranka Kosor, imam informaciju da se u Poreĉu 
potpisao jedan vrlo vaţan ugovor, a to je ugovor o  zajedniĉkom financiranju  Ţupanijskog  
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centra za  gospodarenje otpadom  Kaštijun, molila bih Ţupana da nam kaţe nešto više o 
tome.  

Ali, zanima me još  da li je bilo govora moţda o nekom drugom projektu koji je vrlo  
vaţan za Istru, odnosno graĊane Istarske ţupanije. Kada to pitam prvenstveno mislim na 
Opću bolnicu Pula.     
    Hvala lijepa.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala.  
 Izvolite  gospodine Ţupane, imate rijeĉ.  
 
IVAN JAKOVĈIĆ : 
 
 Kako se ono kaţe, imam jednu dobru vijest Nevija za tebe i jednu  ne baš dobru vijest 
za tebe. Ne znam koju hoćeš prije. Ali, šalu  na stranu. 

 Zaista je bilo sjajno što smo danas potpisali  sporazum  teţak više od oko 
40.000.000,00  €. Tim sporazum zajedniĉkim  snagama Europske unije, odnosno Europske 
komisije,  koja  će sufinancirati  projekt, Fonda za zaštitu okoliša i energetsku uĉinkovitost, 
odnosno Vlade Republike Hrvatske , ţupanije, naših općina i gradova,  uspjet ćemo  za dugi 
rok, za nekoliko desetljeća, razriješiti bolnu temu gospodarenjem otpadom i smećem u 
Istarskoj  ţupaniji. 

 Uzimajući u obzir i  ĉinjenicu da ćemo na podruĉju gospodarenja  otpadnim vodama 
uloţiti, - o tome smo isto  razgovarali, - više od  100, moţda 150.000.000,00  € u  narednih 
nekoliko godina, to su zaista ozbiljne cifre, velike  cifre, koje  ćemo ubrizgati u okoliš i time  
razriješiti dva  elementarna problema gospodarenja otpadom i smećem  i gospodarenja 
otpadnim vodama.  

Taj ugovor je  potpisan i taj ugovor će biti implementiran. Podrška  Europske komisije 
je jasna, nepovratna sredstva ćemo takoĊer dobiti i to je praktiĉki , neovisno o tome što je 
danas potpisana  i Marišćina u Primorsko - goranskoj  ţupaniji, i što se  radi  na Bikarcu u  
Šibensko – kninskoj  ţupaniji, objektivno je istarski projekt pravi hrvatski projekt.  I to je 
danas reĉeno na kraju krajeva.  
 Što se  tiĉe druge  teme, Opće bolnice Pula, ja  sam je  spomenuo i u kontekstu 
potpisivanja ugovora, jer  potpisivanje ugovora donosi s jedne strane  kvalitetu  ţivljenja u 
Istri, s druge strane  jaĉa konkurentnost istarskog  gospodarstva, i to je  nedvojbeno  da  
gospodarenje otpadom  i okolišem nosi  kvalitetu ţivljenja za  nas graĊane Istre i za  naše 
goste, za konkurentnost turizma. 
 Isto tako spomenuo sam i Opću  bolnicu Pula,  kao i Istarski  ypsilon, kojeg ćemo  
vjerojatno otvoriti  11.06.2011. godine, jedan velik projekt, koji je takoĊer raĊen u  suradnji i 
prvenstveno se investira od  strane Vlade Republike Hrvatske, ali  velikim dijelom naravno 
sredstvima naših graĊana i sugraĊana. MeĊutim, taj projekt bi trebao biti  takoĊer otvoren, 
dionica  Pula – granica  sa Slovenijom 11.06.2011. godine, tako  je barem   danas pao 
ugovor. 

I  treći projekt, kojeg smo takoĊer spomenuo, kao kljuĉnog projekta, s jedne strane za  
našu  kvalitetu i sigurnost ţivljenja u Istri, a s druge  strane za konkurentnost gospodarstva, 
Opća bolnica  Pula . Premijerka je uzela obvezu da do 11. 06.2011. godine još  jednom 
precizno izvidi sve vezano za tu situaciju  sa potpredsjednikom  Vlade i resornim ministrom 
zdravstva, gospodinom Milinovićem. Ja oĉekujem njezin odgovor. Naravno, oĉekujem ga 
pozitivno 11.06.2011. godine. MeĊutim, neovisno  o tome što  će Hrvatska  vlada ĉiniti ili  ne, 
ja sam u prilici da u par reĉenica, dvije, tri  reĉenice,  vam kaţem da će se sigurno  bolnica u  
Puli graditi. Imamo  graĊevinsku dozvolu, ĉekamo još kratko vrijeme da vidimo što  će Vlada 
zaista napraviti. U suprotnome ići  ćemo  u raspisivanje natjeĉaja. Istarska  ţupanija  kao 
vlasnik bolnice raspisat će natjeĉaje, ma da bismo voljeli da to uĉini Ministarstvo zdravstva, 
jer bi to bilo logiĉno. U suprotno  uĉinit ćemo to sami . Imamo  najavu  podrške za taj projekt  
iz Italije, sasvim konkretno. Danas sam imao prilike razgovarati  s jednim  talijanskim 
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ministrom, uskoro  ću se sresti s njim, Fratinijem. Italija, kao što znate,  pomaţe u gradnji 
škola, u  gradnji obrazovnih sustava, vrtića i  nekih  drugih programa. Spremni su pomoći u 
tome.  Ja  ne mogu zamisliti da hrvatska  drţava nam neće htjeti pomoći u tome. Ne mogu to 
zamisliti naprosto.  

TakoĊer bio  sam nedavna u Parizu, razgovarao  sa predstavnicima  Bouguesa, koji 
je dobio kredibilitet u Istri, zahvaljujući  ĉinjenici da  gradi  ozbiljno i solidno autocestu. 
Razgovarao sam s njima, oni su izgradili više od  40 bolnica u Francuskoj  i još u nekim 
drţavama. I u sluĉaju javno – privatnog partnerstva Strabag je jedna talijanska  firma ili  
jedan od  mogućih kandidata za javno – privatno partnerstvo.             

Dakle, ţelim saĉekati odluku  Hrvatske  vlade, jer mislim da je to  najkorektnije, da je 
to  najpoštenije, najlogiĉnije i najnormalnije, jer mi smo svi graĊani Hrvatske. Ali, ako  ne 
bude dobre volje s njihove  strane onda ćemo morati zaoštriti stvari, morat  ćemo sami 
krenuti u posao, a to  će imati velike posljedice, definitivno  će imati. Ali, mi više pred 
graĊane Istre ne moţemo  doći, a da  tu bolnicu naprosto ne poĉnemo graditi. To je stav 
kojeg jako dobro znate. Ja sam bio jako, jako dugo  strpljiv, dvije godine imamo  graĊevinsku 
dozvolu, ponavljam to drugi puta, pomaknulo  se nešto, ne mogu reći  da nije,  meĊutim, 
nismo došli u situaciju  da se raspišu meĊunarodni natjeĉaji, a danas jesmo u situaciji da se 
moţe raspisati  meĊunarodni natjeĉaj za gradnju  bolnice i meĊunarodni natjeĉaj za 
postavljanje financijskih  sredstava za  gradnju bolnice. To je gotovo, to je spremno, moţe se  
raspisati natjeĉaj odmah i to oĉekujemo od Vlade i oĉekujemo  da će  premijerka biti potpuno  
jasna 11.06.2011. godine  i da  će iznijeti jasan stav oko bolnice u Puli.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Imate potrebu za iznošenje mišljenja ? 
 Nemate.  
 Na redu je Klub vijećnika  HSU-HSLS. 
 Rijeĉ ima  vijećnica  Evelina  Biasiol - Brkljaĉić.  
 
EVELINA BIASIOL – BRKLJĈIĆ : 
 
 Stabile presidente, signori cosigleri ! 
 Io volevo  solo  fare una interpellanza riguardante alla mia domanda della  volta 
scorsa riguardante linposte comunali per le scuole medie di  qui la  Ragione e'  risposanbile  
fondatore. Già avevo presentato che esse pesano circa il  50 % sui  costi menssili  delle 
scuole. Cosa  si é  fato  alivello  regionale per non  discrinare questi instituti scolastici rispeto  
alle scuole elelemntari  che  sono state fondate,  che sono a livello  comunale  o livello  della  
città e per qui  sono esempi di  questi omeri. 

Grazie.         . 
 
DINO KOZLEVAC :  
 
 Grazie. 
 Signor presidente izvolite, imate rijeĉ.  
 
IVAN JAKOVĈIĆ : 
 
 Obzirom da moram potpuno jasno reći situacija je u komunalnoj naknadi i tako je 
plaćaju i škole, jednostavno neće biti moguće izbjeći to. To je u ingerenciji  općina i gradova. 
Ja mogu razgovarati, ali ne znam koliko  će se općine i gradovi  sloţiti, jer ako  se ukine 
komunalna naknada onda oni moraju sami osigurati  u vlastitom proraĉunu novac za tu 
komunalnu naknadu. Prema tome  treba opet naći javni novac i nema druge i uvijek treba 
naći  javni novac. U tom kontekstu, a neovisno o tome što su srednje škole u vlasništvu 
drţave, svi znamo jako dobro da novac dolazi iz drţave za poslovanje srednjih  škola ili  90% 



14 

 

i više  budţeta dolazi iz drţave. U tom kontekstu  ne vidim puno prostora  za  ozbiljniji 
dogovor, jer bi  to narušilo  sistem funkcioniranja prihoda općina i gradova, prvenstveno  su  
gradovi u pitanju, jer su  srednje škole u gradovima, ali  vaša inicijativa je tu. Ţao mi je da 
danas nema kolegice  Viviani  Benussi, koja je  struĉnija od mene u svakom sluĉaju  u tom 
odgovoru. Ja  mogu samo reći utoliko što  znam da to ima posljedica za gradove. Dozvolite 
mi da zajedno sa Vivianom Benussi  još jednom  elaboriramo  ovo  vaše pitanje, pa  će vam 
se ona  javiti i onda ćemo vidjeti koji odgovor  vam moţemo dati do kraja zaista, ali  ne samo 
odgovor, nego da vidimo  da li moţemo nešto napraviti, da li je realno da nešto zaista 
napravimo ili  ne. . Dozvolite mi da zamolim Vivianu da  s  vam porazgovara o tome. 

Hvala.  
 

DINO KOZLEVAC : 
 
Hvala lijepa. . 

 Imate li potrebe za  dopunskim odgovorom. 
 Nema. 
 Hvala lijepa.  
 Sada je na redu Klub vijećnika SDP- ZELENE STRANKA. 
 Rijeĉ ima Josip Anton Rupnik. 
 
JOSIP ANTON RUPNIK : 
 
 Poštovani gospodine predsjedniĉe, Ţupane sa svojim suradnicima, kolegice i kolege, 
gosti i poštovani novinari. 
 Ja imam dva pitanja, zapravo sada će ljudi reći ista priĉa, ali vrijeme prolazi, a stvari 
se  ne rješavaju. 
 Prvo pitanje.  
 Kako  smo prije  4 mjeseca zatraţili da se  sazove  tematska  sjednica navedeno  za  
Termoelektranu Plomin, ona još nije  odrţana, iako sam ja tada oĉekivao da ćemo mi to 
riješiti u  roku od mjesec dana. Govora je bilo o  Plominu 3 ili ovo što sada HEP  radi  da 
hoće plasirati faktiĉki kao neku  rekonstrukciju TE  Plomina sa tim ciljem.   

Ja bih postavio pitanje zašto smo to odgodili, zašto  ĉekamo  4 mjeseca i automatski 
bih i dao prijedlog  da  se u roku od  14 dana sazove tematska sjednica  vezana za raspravu 
o Plominu. Ne bih ţelio, ne bih htio, da se ponovi  1996. godina kada smo isti takav  naĉin bili 
izigrani. Ovdje smo se dogovarali, spremali se, a  netko je donosio odluke iza naših leĊa i 
kada je  trebao biti  raspisan referendum  3 dana ranije ili  2 dana ranije, jednostavno se 
poništilo to što smo mi govorili. Zato  bih htio da se to preduhitri, da mi odrţimo  tematsku 
sjednicu, a raspravu o famoznoj studiji  koja je gotova, ja  sam uvjeren, kao i kolegice i 
kolege, da nitko od  vas je  neće proĉitati u mjesec dana, ako se ne varan, ima  negdje oko  
1000 stranica. Ali ona nama uopće nije potrebna. Mi  ţelimo  raspraviti sa Vladom ono što  
ţelimo i neka  daje nama odgovore, a HEP koji bi trebao biti  nazoĉan, a moţda i INA i još 
neke udruge, kao  Udruga za plin, naše kolege gosti iz  susjedne ţupanije, bi samo bili 
oĉevici da  nešto što traţimo, traţimo kako bismo zaštitili ovaj prostor, pogotovo kada znamo  
svi, valjda je svima poznato, da u materijalima, u propisima, jasno piše da do  2015. godine 
je moratoriji kako na gradnju, tako  na bilo kakav naĉin istraţivanja oko  tog problema, pa bih 
ja molio da mi se odgovori  da li se takav zahtjev moţe riješiti da se u roku od   14 dana 
sazove tematska  sjednica,  gdje  će biti  nazoĉna Vlada, jer kako hoću  ponoviti, naš partner 
je iskljuĉivo Vlada, a ne HEP. 
 Drugo pitanje. 
 Odnosi se na jednu našu  sjednicu  Skupštine  Istarske  ţupanije, koja je bila  
15.12.2008. godine ovdje. Htio bih postaviti pitanje : zašto nije  sazvana izvanredna sjednica, 
koja je  trebala biti, gdje smo  ĉekali  odgovore od  nadleţnih tijela. Nadleţna  tijela, koliko  
imam ja informaciju, nisu odgovorila. Prema tome smatram  da više od tih nadleţnih  tijela iz 
Hrvatske  ne treba ĉekati odgovore, već jednostavno predlaţemo  da se tematska  sjednica 
sazove u roku od mjesec dana i  da se na tu sjednicu pozovu  predstavnici  nadleţnih 
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ministarstava, gdje smo  ĉak i prije dvije i pol godine naveli  tko mora ovdje biti nazoĉan, da 
nam da kljuĉne odgovore što se dešava, jer sluĉaj Plomina i  Rockwoola, kako pratite 
povijest, pribliţno su jednaki, na isti naĉin se radilo i spremalo, da bi nas kasnije  stavili pred 
gotov  ĉin. I  sada oni mogu  glumiti da su pogriješili, a tko ispašta, ispaštaju  graĊani ove 
Istre.         
 
DINO KOZLEVAC:  
 
 Hvala.  
 Gospodine Ţupane iz volite, imate rijeĉ.  
 
IVAN JAKOVĈIĆ : 
 
 Poštovane dame i gospodo ! 
 Dozvolite mi da o ovoj prevaţnoj  temi energetske sigurnosti Istre odgovorim  najprije  
s velikim zadovoljstvom da je gospodin Rupnik prihvatio ideju koju sam iznio  da partner za 
razgovore oko Plomina nije  HEP,  nego Vlada RH. S tom  tezom sa izašao pred HEP-om. 
Oni su  se naravno tada zabezeknuli. MeĊutim, njima  to  treba tako reći, jer oni imaju svoj 
poslovni interes, kao što mogu imati druge poslovne  tvrtke svoj interes, javni ili privatni, 
svejedno, imaju  svoj posebni interes, ali  mi kao javni sektor moramo  zaštiti ukupni interes 
graĊana, ne samo profit vezano za  energetiku, nego ukupni interes graĊana i  u tom 
kontekstu naš partner za  razgovor  je iskljuĉivo  Vlada RH.  

Tako smo postavili  stvari. Drago mi je da vi to podrţavate i oĉekujem da ćete svi  
ovdje u ovoj  Skupštini podrţati  taj koncept kojeg  sam iznio kada je bio HEP  kod nas, kojeg  
sam iznio  nekoliko puta i javno.    
 TakoĊer sam javno rekao  da oĉekujem da će  partneri u ovom velikom poslu, jednom  
od onih koji najavljuju  od strane vlade, upravo kao vlastiti projekt, biti  hrvatske tvrtke. 
Naravno da  ću ja kao  Ţupan  preferirati  istarske tvrtke, to je sasvim normalno i oĉekujem 
da će  Vlada RH uzeti u obzir to  naše stajalište, stajalište koje preferira kvalitetni kapital koji 
je stvoren u Istri, kvalitetni  kapital koji poznaje , koji ima  na kraju krajeva i  hrvatske 
suvlasnike, graĊane  Hrvatske, kao suvlasnike i koji ima  naravno i odreĊeno iskustvo. U tom 
kontekstu i dalje  ne iskljuĉuje mogućnosti  i  razgovora  sa RW-eom, dapaĉe, zašto ne,  jer 
RW-e se pokazao  kao solidan partner u svemu tome. MeĊutim, prvenstveno  treba 
zadovoljiti interese Istre i graĊana  Istre, odnosno  graĊana  Hrvatske.  
 MeĊutim, to je naĉelan odgovor kojeg  sam već iznosio. No, ono što je  ĉinjenica, 
Plan ureĊenja  RH , koji je donesen 1999. godine, ne poznaje do  2015. godine nikakav 
razgovor, nikakve odluke oko  bilo kakve  termoelektrane na ugljen u priobalju naše zemlje. I 
to je  ĉinjenica. TakoĊer Prostorni plan Istarske  ţupanije ne poznaju  takvu vrst 
termoelektrane koju  bi  HEP htio graditi na podruĉju  sadašnjeg zaljeva Plomina, odnosno 
na podruĉju  sadašnje Plominske  TE. To su dvije  ĉinjenice, koje su nepobitne, koje su jasne 
i koje govore u prilog tome da ta rasprava, koja je sada na neki naĉin  povedena od  strane 
HEP-a, znaĉi jedan pijarovski princip  tom  budućem pokušaju  da se instalira zamjenska TE 
ili nova TE, kako god  to nazivali, znamo o ĉemu govorim. 
 U tom kontekstu upravo zbog toga što imam iskustvo od 1996. godine, tada nisam bio 
Ţupan, i tada smo izigrani, ja  ne kaţem da mi ne moţemo sazvati sjednicu  Ţupanijske 
skupštine i za  14 dana, nije u tome problem. MeĊutim, mi nikakvog ozbiljnog  rezultata od te 
sjednice nećemo imati. Naime, ja sam  sklon tome da se objavi  Studija utjecaja na okoliš, 
koja je  sada u fazi jedne  vrste prethodne  rasprave, jer ona još nije na javnoj  raspravi. 
Ovdje  ţelim reći da je naš  ĉlan u tom Povjerenstvu ing. Pino Zidarić već uloţio primjedbe na 
tu Studiju utjecaja na okoliš, kao što su to uĉinili još i neki drugi, ali on je to uĉinio u ime  
Istarske ţupanije. I kada ta Studija, nakon  svih tih primjedbi, postane javna, onda trebamo 
uĉiniti nekoliko koraka. Ja  ću sada iznijeti samo neke.  

Naravno, imati  tematske sjednicu Ţupanijske  skupštine Istarske  ţupanije. To  je 
potpuno  nedvojbeno da je moramo imati i to nitko, gospodine Rupnik, ne dovodi u pitanje, 
naroĉito ne  ja, a vjerujem nitko od strane parlamentarne većine u ovoj  Skupštini.  
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TakoĊer, kao što sam  već najavio,  traţit  ćemo second  opinion, thern   opinion ili 
kako god hoćete. Znaĉi, traţit  ćemo mišljenje  i drugih i oĉekujem da će upravo Zeleni, 
stranke koje su  zelene, ja sam s vašim partnerom, jednim prijateljem iz  Austrije i nedavno 
razgovarao, pokušat ćemo angaţirati ozbiljne struĉnjake koji  će dati mišljenje na  tu  Studiju, 
da li je ona zaista  takva, da li je  realna, da li je  istinita, kakva je, jer ja osobno, naţalost, to  
ne znam i ne zna vjerojatno nitko od vas ovdje, nije sposoban ocijeniti jednu takvu Studiju 
utjecaja na okoliš,  ali moţemo vjerovati ljudima koji  će dati  nekoliko svojih mišljenja  na 
Studiju koju  će nam  HEP  prezentirati, jer ono  što  će nam HEP  prezentirati, ja  sam 
unaprijed isto tako  nepovjerljiv. I to  će biti  potpuno jasno. Prema tome u tok kontekstu 
sugeriram, kako nitko, niti predsjednik  Skupštine, niti ja, niti nitko  ne dovodi u pitanje 
odrţavanje  posebne tematske, izvanredne ili redovne  sjednice, sasvim  svejedno, vaţno je 
da imamo tu  temu  na  sjednici Ţupanijske skupštine, to  će biti uĉinjeno. I to  će sigurno biti 
uĉinjeno  kako sada stvari stoje, jer  kao što vidite  HEP  vrši pritisak, ma da, rekao  sam do  
2015. godine  praktiĉki  on  to ne bi smio uĉiniti, ali vrši pritisak da se ide u realizaciju  tog  
projekta. Mi imamo mandat do  2013. godine. I evidentno je da će Studija utjecaja na okoliš  
izaći u javnost za nekoliko tjedana, za  nekoliko mjeseci, vidjet ćemo, bit ćemo svi tu, pa  
ćemo to  ocijeniti. I onda kada zajedniĉki procijenimo  da ima  smisla  reagirati, jer ja  ne 
mislim da ima  smisla  uvijek i u svakom trenutku reagirati, pa se oda  stalno ponavljati itd., 
moţemo ispasti moţda nesigurni u  svojim  zahtjevima.  
 U tom kontekstu pozivam na strpljivost, da zajedniĉkim snagama  procijenimo  kada 
budemo dovedeni do nekog ĉina da onda  reagiramo, a ako bude trebalo ćemo  onda poslije  
ponoviti, ali mislim da je pametno  da saĉekamo prvi korak kojeg će HEP uĉiniti javno, a to  
je prezentacija  Studije utjecaja na okoliš za  javnost, koja bi onda  trebala biti  njihov konaĉni 
prijedlog Studije utjecaja na okoliš.  
 Što se tiĉe vašeg  drugog pitanja   predlaţem da se konsultiramo zajedno sa  
predsjednik  Ţupanijske  skupštine, da vidimo oko  toga  oĉitovanje  svih ministarstava koja 
su se trebala oĉitovati, koja  se uglavnom nisu oĉitovala ili se uopće nisu oĉitovali vezano za  
Rockwool i da onda zajedniĉki procijenimo što nam je napraviti. 
  
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Imate li  potrebe iznijeti mišljenje ? 
 Izvolite, imate prvo na jednu minute.   
 
JOSIP ANTON RUPNIK : 
 
 Zahvaljujem  se gospodinu  Ţupanu  na odgovoru, ali  htio bih samo napomenuti da 
smo mi oĉevici tih dogaĊaja u prošlosti. Ja sam  bio na jednom znanstvenom  struĉnom 
skupu  u Opatiji, gdje su bili faktiĉki energetiĉari 19  zemalja i  jasno  tamo sam ĉak  javno 
provocirao  tu gospodu, pitao neke stvari, imao  razgovor  s tim ljudima. Imam tu informaciju. 
Oni  će odugovlaĉiti  i stavit  će vas pred gotov  ĉin, proglasiti  će interes RH i desit će vam 
se isti sluĉaj  1996. godina, a  ja bih htio  da se  ta igra  sprijeĉi.  
 Zašto predlaţem da bude INA ? 

Jer da je  HEP bio razuman i pošten prema nama dao bi dvije varijante. Rekao bi TE 
na ugljen košta toliko, cijena na plin košta toliko. Meni gospoda i naši tvrde da kapaciteti 
našeg  plinovoda su dovoljni  da mogu zadovoljavati potrebe Plomina 3, dapaĉe, da ĉak ne 
treba  graditi LNG-i terminal, jer  tu funkciju moţe preuzeti  LNG-i  brodovi.  
 Ja  bih samo htio  skrenuti paţnju, kada  smo se mi nekada borili protiv zagaĊenja od 
strane Plomina, reĉeno je  da Plomin ne zagaĊuje. Kada smo ratificirali 2007. godine Kjotski 
sporazum isti moment se priznalo da oni stvarno zagaĊuju  i Ministarstvo zaštite okoliša je 
propisalo naknadu, prva godina- sedma godina 11,00 kuna po toni, druga godina -  osma 
godina  14,00 kuna, a 9 godina je bila  18,00 kuna. U to vrijeme najniţu tarifu u Europskoj 
uniji je imala Ĉeska 40,00 kuna. Oni imaju svoje projekte, a kod nas na najistaknutijem  
turistiĉkom podruĉju  to imate. I kada  netko  ţeli da kaţe kako  je  energija kroz ugljen jeftina 
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on obmanjuje javnost, ne ţeli ugraditi  realne i stvarne troškove, a pogotovo ne ţeli ugraditi 
gubitak  vrijednosti imovine graĊana na tom podruĉju. Zato bih htio da se takve stvari 
sprijeĉe, da mi  drţimo njih pod kontrolom, a ne da oni nas stavljaju pred gotov  ĉin. Oni  će 
sada odugovlaĉiti  dodatke, već imam neku informaciju, a tako rade.  Onda će samo doći 
vrijeme i reći  imati vremena  petnaest ili  dvadeset do mjesec dana pa onda raspravite. Ja 
vam kaţem da nitko od nas nije u stanju da prostudira  Studiju, koja ima  1000 stranica. 
Naţalost, to je skladište, ali  to  je njihova stara igra, a to se nama desilo i na  Rockwoolu. 
Tako oni rade.  
 Hvala.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala  vama.  
 Izvolite gospodine  Ţupane, imate  pravo  na dvije minute.   
 
IVAN JAKOVĈIĆ : 
 
 Jedno  je  potpuno sigurno, a to je da TE i  Rockwool , poljoprivreda i turizam, nam  
zagaĊuju. Tu nema nikakve dileme, jer je to  ĉinjenica i samo je pitanje tko više i kako 
zagaĊuje. A  glavni problem oko TE, kao što  znamo, je emisija  CO2 i to velika  tema  
vezana na Kjoto sporazum i  vezano za sporazume koji su bili kasnije i pitanje tehnologije 
hvatanja tog  CO2 i spremanja  CO2 je nešto što je potpuno otvoreno pitanje.   
 Ja se slaţem s vama da nitko od  nas nije  struĉnjak i da bi od 1000 stranica nešto i 
razumjele, ali sigurno ne baš lako sve. I zato sam i rekao  da oĉekujemo i od vas, gospodine 
Rupnik, ali i od drugih koji su ovdje u mogućnosti i spremniji, poznaju i imaju veze sa 
struĉnjacima za okoliš i  sa struĉnjacima  za  energetiku, koji  ţele biti nezavisni, koji nam 
ţele pomoći, da takvu studiju nama recenziraju, pa makar dva, tri puta, ili dva, tri recenzenta 
takve jedne studije platili, jer ćemo ga, naravno, morati platiti. 
  S  druge  strane ja nisam siguran da nas netko moţe staviti pred gotov  ĉin. Mi imamo 
puno mehanizama takoĊer u našim rukama. Nije ovo više  1996. godina. Sadašnji  Ţupan 
nije  u funkciji HEP-a, da budem potpuno jasan, ni Jakovĉić, ni Grubišić, ni Benussi, ni 
Drandić, ni bilo tko drugi, ni gospodin Kozlevac, ni bilo tko drugi, nije u funkciji HEP-a. Znam 
da je bilo drukĉije devedesetih godina. I u tom kontekstu  ţelim potpuno  jasno reći, 
procijenimo svi zajedno, uĉinimo pametne korake u prvo vrijeme, nitko nas neće moći  staviti 
pred gotov  ĉin, moći  će proglasiti  drţavni interes, jer objektivno to moţe biti  projekt od 
drţavnog interesa i  ulaganje  od  drţavnog interesa, jer energetika je  takva, kao što je i 
autocesta ili nešto drugo. I mislim da ćemo imati dovoljno  vremena  i prilike da odluku 
donesemo  zajedno. Ja osobno,  intimno bih volio da INA  bude ukljuĉena i da to bude na 
kraju  upravo jedna energana koja bi bila na plin. To bih zaista iskreno  i  intimno ţelio i ja se 
spreman zajedno sa vama i sa drugima  raditi na tome i volio bih da netko izraĉuna  sve 
relevantne parametre upravo vezano  za obeštećivanja zbog  emisije  CO2. To su svi  
elementi koji su naravno vaţni i vjerujem da ćemo kada dobijemo   do kraja konaĉnu  Studiju 
utjecaja na okoliš imati dovoljno  vremena  da se ponovno naĊemo. Uostalom predsjednik  
Ţupanijske skupštine, siguran sam, je  spreman preko noći sazvati  sjednicu Skupštine, ako 
procijeni  da postoje posljedice koje  nameću potrebu sazivanja takve  sjednice  Ţupanijske 
skupštine Istarske  ţupanije. .   
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Sada je na redu Klub  vijećnika  IDS-HNS. 
 Rijeĉ ima  vijećnica Katarina Nemet. 
 
KATARINA NEMET : 
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 Poštovani gospodine predsjedniĉe, kolegice i kolege !  
 Imam jedno kratko pitanje za  Ţupana. 
 Zanima me da li postoji informacija kada bi  se mogao otvoriti strateški pravac  ceste 
Porte Porton – Nova Vas. 

 Da li mi moţete odgovoriti na to pitanje ? 
 
IVAN JAKOVĈIĆ : 
 
 Poštovana kolegice, danas je na susretu s predsjednicom  Vade RH bio i ministar 
Baĉić, ali je bio i ministar Kalmeta i naravno da smo razgovarali   o  Istarskom ypsilonu i o 
otvaranju ipsilona, ali  smo  razgovarali i o cesti Stancija  Peliĉeti – Pomer, pa i o ovoj cesti, 
naravno. Zajedniĉki  je zakljuĉak da  najprije otvorimo ipsilonom, koji bude sve kako smo 
planirali, će biti otvoren 11. 06. 2011. godine i odmah poslije toga bi trebala biti otvoren cesta 
Porte Porton - Nova Vas. Praktiĉki cesta koja će biti jedna od vaţnijih cesta, koja će 
omogućiti Novigradu i graĊanima Novigrada, Umaga pa i drugim  graĊanima tog  dijela Istre 
lakši pristup  prema Uĉki, prema Zagrebu.   
 Cesta je, koliko je meni poznato, praktiĉki gotova, moţda fale još neki detalji itd.,  
praktiĉki je gotova, i ja oĉekujem da će i jedna i druge dionica,  Stancija Peliĉeti – Pomer i  
Porte Porton – Nova Vas biti otvorene odmah nakon otvaranja ipsilona, ĉime ćemo znaĉajno 
pojaĉati cestovnu infrastrukturu u Istri. 
 A kada već nije  bilo  razgovora  o tome na jesen će biti otvorena i dionica Kanfanar – 
Pazin. Proći  neko  vrijeme, ali znamo da do  2014. godine  bi  kompletna cestovna 
infrastruktura  ipsilona  trebala biti  u obliku  autoceste. Znaĉi, i vijadukt  na Limu i  most  na 
Mirni i  druga  cijev kroz  Uĉku. Njihov je plan do 2014. godine završiti sve.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Imate li potrebe  za dopunsko pitanje.  
 Nema.  
 Na redu je Klub vijećnika  HSU-HSLS. 
 Rijeĉ ima vijećnik  Zdenko  Pliško.  
 
ZDENKO PLIŠKO : 
 
 Gospodine predsjedniĉe, Ţupane sa suradnicima, kolegice i kolege ! 
 Imam  dva kratka pitanja. 
 Samo ću podsjetiti, bolje reĉeno, htio bih znati što je sa projektom palijativne  skrbi, 
odnosno do kuda se stiglo i da li  je nešto konaĉno odraĊeno vezano za  palijativnu skrb.  
 I interesira me u kojoj je  fazi i  da li je  realno oĉekivati da će u   mandatnom  
razdoblje  Ţupana nešto vezano za 4 doma umirovljenika biti  zapoĉeto ili pak  ĉak i 
odraĊeno.  
 Toliko. Zahvaljujem.    
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala.  
 Gospodine Ţupane izvolite, imate rijeĉ.  
 
IVAN JAKOVĈIĆ : 
 
 Vezano za vaše pitanje za palijativnu skrb mogu vam  reći  da  smo upravo ovih dana 
završili  dogovore sa Istarskim domovima  zdravlja  i novac koji je predviĊen u našem  
Proraĉunom bit  će utrošen najprije u  edukaciju jednog dijela  onih osoba koje  će biti naši 
partneri u tom vrlo odgovornom i  vrlo teškom poslu. S  druge  strane mi  ćemo angaţirati 
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nekoliko lijeĉnica i  lijeĉnika koji  će takoĊer sudjelovati u  realizaciji ovog  projekt, odnosno  u 
utrošku  sredstava koja smo predvidjeli  Ţupanijskom proraĉunu . To  radi naš Upravni odjel 
kao što znate i  naravno da je to vrlo teţak i vrlo odgovoran zadatak. MeĊutim, ja  ne 
sumnjam u  naš kadar niti u  ţupaniji, niti u one koji su u Istarskim domovima  zdravlja, da će 
na najbolji mogući naĉin utrošiti te novce , jer kao što znamo,  skrb za one kojima je  najteţe, 
za one  koji ĉesto i odlaze, u takvim situacijama je naša  obveza i ja vjerujem da će ovaj tim 
koji  se sada praktiĉki sastavlja, koji je praktiĉki  nastao  već, znati dobro utrošiti novac i  da 
će zaista  skrbiti o  svima onima kojima je naša  pomoć najpotrebnija.  
 Što se tiĉe vašeg  drugog pitanja, mi imamo, kao što znate,  nekoliko  projekata  
izgradnje domova umirovljenika. Oni su u  raznim fazama, meĊutim, ni jedan projekt  ne stoji, 
kao ni pulski, labinski, tako ni  pazinski. Imamo jedan objektivan problem. Ja  ću vam biti 
potpuno jasan, a to je,  kako  ćemo uspjeti zaista staviti u drţavni budţet dodatni krevet. 
Drţava neće plaćati Buzet, neće plaćati Poreĉ i to je ozbiljan problem. Drţava vodi politiku 
ne gradnje domova umirovljenika, ne financiranja novih  kreveta. I ja  njih mogu razumjeti, jer 
su to neki novci koje drţava nije predvidjela, koje drţava nema. MeĊutim, mi ne moţemo se 
pomiriti ĉinjenicom da imamo velike zahtjeve i veliku listu  ĉekanja, naroĉito za Dm 
umirovljenika  u  Puli, i mi moramo ići u gradnju  tog doma  ili  bolje reći ići u gradnju dodatka  
Doma  «Alfredo  Štiglić» u Puli. Isto je i u Pazinu, gdje predviĊamo gore prema ipsilonu  
izgrditi Dom umirovljenika. Isto je proširenje u Labinu. 
 Ono što  vam mogu reći svakako je da  ćemo mi u ovom mandatu, ja sam siguran, da 
ćemo dovesti sve do faze  graĊevinske dozvole, siguran da ćemo vrlo vjerojatno  iznaći  
sredstva i za  financiranje izgradnje samih  domova umirovljenika. MeĊutim, nisam siguran  
da će se moći ugraditi u drţavni proraĉun  financiranje poslovanja  tih domova umirovljenika. 
U  ovom  trenutku u tom kontekstu ne mogu dati jasan odgovor. I to je jedini pravi limit za 
izgradnju domova umirovljenika. Vidjet ćemo  kako  će se dalje razvijati ekonomska i 
politiĉka situacija u zemlji. Svakako mogu  dati jasna obećanja da ću uĉiniti sve da te 
domove  umirovljenika izgradimo, ali sigurno je da ćemo mi,  kao što smo i za bolnicu 
napravili, ići  do graĊevinske dozvole,  do kraja izvršiti sve pritiska  da  i u ovom kontekstu  
gradimo domove umirovljenika. GraĊani su nam partneri u ovom poslu i gradovi su spremni 
sudjelovati. Traţit ćemo kako zatvoriti financijsku  konstrukciju za  te domove umirovljenika. 
Moţda ćemo morati ići i tu prema  javno- privatnom  partnerstvom. Ne iskljuĉujem ni tu 
mogućnost. Naravno, morat ćemo zajedniĉki  procijeniti financijsku konstrukciju.    
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Imate prvo  na izraţavanje mišljenja. 
 Nema potrebe.  
 Na redu je Klub vijećnika IDS – HNS. 
 Rijeĉ ima  vijećnica  Danica Miletić. 
 
DANICA MILETIĆ : 
 
 Dobar veĉer svima. 
 Moje kratko pitanje  ću uputiti gospodinu  Ţupanu. 
 Gospodin Ţupan nam je  već iznio  svoja saznanja o pomaci u pripremi realizacije  
najznaĉajnijeg istarskog  projekta, a to je  bolnica u Puli. Ja ga ovom prilikom molim  samo 
za još jedan podatak, jedan detalj, a to je : ima li ikakvih saznanja kada će  zapoĉeti ureĊenje 
proširenja hitnog medicinskog  trakta u Mornariĉkoj bolnici u Puli.  
 Hvala.   
 
DINO KOZLEVAC : 
 
          Zahvaljujem. 
          Izvolite gospodine Ţupane, imate rijeĉ.  
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IVAN JAKOVĈIĆ : 
 
             Ma da naravno ni ja, kao ni vi, sigurno  nismo oduševljeni  ĉinjenicom da  
obnavljamo dijelove bolnice i da to bismo htjeli svako od nas radikalno  riješiti izgradnjom 
nove bolnice, mi nemamo drugog izbora nego  postojeći  trakt hitne srediti da to liĉi na nešto, 
jer  kako je danas situacija hitnog  traka, nije u redu, ja sam  nedavna  bio tamo  stjecajem 
okolnosti, došao sam negdje oko  jedan sat u noći, i moram reći  da zaista  lijeĉnice i lijeĉnici, 
koji  rade po  tim uvjetima, neću  reći da ĉine  ĉuda, jer ĉuda je  ĉinio samo jedan  ĉovjek, ali 
se zaista trude maksimalno da izaĊu u susret  pacijentima koji dolaze  na  trak hitne pomoći.  
            Imamo  2.000.000,00 kuna na raspolaganju u  drţavnom proraĉunu i ja  oĉekujem da 
ćemo idući  tjedan raspisati natjeĉaj za, neću  reći izgradnju, ali  za opremanje i sreĊivanje  
budućeg trakta hitne pomoći. Preduvjet je bio micanje transfuzije. Ta primopredaja je 
praktiĉki izvršena  prošli  tjedan i sada je prilika, da nakon što je to  završeno, idemo u  
raspisivanje  natjeĉaja i ja  oĉekujem da ćemo to uĉiniti  idući  tjedan i poslije  toga  slijedi 
sreĊivanje potrebnih papira i još jednim dijelom malo administriranja, ali bi praktiĉko  trakt 
hitne pomoći zaista vrlo brzo mogao poĉeti se obnavljati i dovoditi u pravo stanje. Koliko 
toliko  ćemo imati onda jednu hitnu pomoć koja  će biti ipak  primjerenije  puno više nego što 
je  danas sluĉaj.  
 
DINO  KOZLEVAC :  
 
          Zahvaljujem. 
 Imate potrebu da izrazite dopunsko mišljenje ? 
 Nema.  
 Na redu je Klub  vijećnika  SDP- ZELENA STRANKA. 
 Rijeĉ ima vijećnica  Maja  Šarić. 
 
MAJA ŠARIĆ : 
 
 Hvala lijepa.   

Lijep pozdrav svim prisutnima. 
 Imam jedno pitanje na koje ne oĉekujem odmah odgovor, jer pretpostavljam da će 
vam trebati konzultacije sa koncesionarom. 
 Naime, postoje propisi, pravila, kako treba za svjetlosno oneĉišćenje biti postavljena 
javna  rasvjeta, pa tako i javna  rasvjeta na našem  Istarskom ipsilonu. 
 Postavljena je najmodernija   i najbolja ekološka  rasvjeta koja, ukoliko nije  pravilno 
postavljena, prestaje biti ekološka i potaje izvor  svjetlosnog oneĉišćenja. Mene  sada samo 
zanima: je li ta rasvjeta naša  na Istarskom ipsilonu pravilno postavljena prema  svim 
potrebnim pravilima i propisima.     Hvala lijepa.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujemo. 
 Odgovoriti  će se pismeno dati.   
 I zadnje pitanje, još uvijek smo u vremenu,  postavit će   vijećnik Marin Grgeta.  
 
MARIN GRGETA : 
 
 Poštovani gospodine predsjedniĉe, gospodine Ţupane sa suradnicima, kolegice i 
kolege vijećnice, dobar dan  svima, buon giorno a tutti. 
 Ja imam samo jedno pitanje, a ono se odnosi na  turistiĉko zemljište. Naime, ta priĉa 
je  sve, samo ne gotova, oĉigledno, odluke o koncesiji nisu donijete, zakon se pokazao loše 
primjenjiv, ali  pojavljuju se dosta glasne najave dodatnih problema, a to su  najave 
osporavanja zemljišta na koje su općine i gradovi  knjiţeni  već od prije  na našoj obali, 
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odnosi se konkretno  na  općine i gradove u našoj  ţupaniji, i to  su  najave koje stiţu iz 
drţavnog odvjetništva. Danas sam s nekim kolegama razgovarao i nije to sluĉaj samo sa 
Vrsarom, gdje znam dobro situaciju, nego i sa nekim drugim općinama i gradovima. 
Naglašavam da se radi o zemljištu koje je bilo prije knjiţeno kao  društveno vlasništvo s 
prvom korištenja bivših općina i da ono nije predmetom Zakona  o turistiĉkom zemljištu, što  
su mi nedavno na jednom savjetovanju  u Zagrebu potvrdila dva suca Vrhovnog  suda. 
Mislim da bi oni  trebali  znati svoj posao.  Te dosta  eksplicitne  najave bi znaĉile da će 
drţavno odvjetništvo krenuti  u jedan poduhvat dosta sliĉan onome o kojem je  
potpredsjednik  Silvio Brunelli  prije pitao govoreći o Gripole – Spine i izgleda da će koristiti 
neke dosta maštovite pravne  argumente o  stjecanju prava korištenja  dospjelosti, da ne 
idem sada u detalje, a to su isti argumenti koje , mogu to otvoreno reći,  budući da imam jako 
dobar uvid u  taj predmet, koje je Maistra  koristila u sluĉaju  Vrsara u sporovima koje  vodi s 
Općinom  Vrsar vezano za zemljište. 
 Moje pitanje za gospodina  Ţupana je : da li on ima  neka  saznanja  u tom smislu i  
moji je  apel da se na  vrijeme pokušamo pripremiti, koordinirati, zauzeti neke zajedniĉke  
stavove što se tiĉe općina, gradova i ţupanije, kako ne bi opet netko za  10 godina trebao 
postaviti  sliĉno pitanje  onome  koje je gospodin Sivio Brunelli  postavio danas.  
 
DINO  KOZLEVAC: 
 
 Zahvaljujem. 
 Izvolite gospodine Ţupane, imate rijeĉ.  
 
IVAN JAKOVĈIĆ : 
 
 Zakon o turistiĉkom zemljištu.  kao što znate.  je donesen i mnogi su ga osporavali, 
mnogi su bili protiv  njega, tvrdili su da je on nepotreban, mnogi su radili na tome da se 
nikada ne donese, ali je, ako ništa  drugo, Zakon o turistiĉkom zemljištu  donesen. Naţalost, 
nije donesen onako kao što su bile prvi razgovori koje sam ja vodio, jer moram reći da 
tadašnji ministar turizma, to je bio tada Kalmeta, je bio  sklon jednom rješenju kojeg smo 
nudili, meĊutim, poslije toga taj Zakon nije nikada donesen. Sada je  Zakon o turistiĉkom 
zemljištu donese. On je u fazi  polu implementacije, dozvolite mi da to bude neka moja  
interpretacija, ima dobrih strana, ima  problematiĉnih strana. Evo, danas  sam sa 
gradonaĉelnicima Istre imao  razgovor nakon susreta s premijerkom, izmeĊu ostaloga, na toj  
koordinaciji  razgovarali  smo  i naĉelno kako se postaviti prema privatnom sektoru kada je u 
pitanju koncesija  na turistiĉko zemljište. Neću, naravno, sada ništa govoriti o tome, ali samo 
hoću  reći da ćemo pokušati u Istri partnerski, jedinstveno nastupiti prema privatnom sektoru 
i kao javni sektor ponuditi im jednu  vrst istih uvjeta za njihovo poslovanje od  Umaga do Pule 
i do Rapca, jer mislimo da je to vaţno za konkurentnost Istre i za  njihovu konkurentnost 
unutar Istre, ali i van Istre, tako da će vjerojatno gradonaĉelnici i naĉelnici turistiĉkih općina 
prihvatiti tu tezu  da je vaţno da pokušamo im dati koncesiju  svima na isti broj godina kada 
govorimo o vlasništvu gradova i općina na turistiĉkom zemljištu. Kada govorimo o vlasništvu  
drţave na to nemamo utjecaja, ali nesluţbeno  saznajem ili  bolje  reći saznajem iz 
pouzdanih izvora, da će sutra biti razgovori  u Zagrebu, gdje  će ministar Bajs razgovarati sa 
privatnim sektorom i vidjeti na koji naĉin riješiti problem zemljišta i koncesija na  zemljišta 
koja su u drţavnom vlasništvu, a to su uglavnom kampovi, jer uglavnom  su kampovi u 
drţavnom vlasništvu. 
 U tom  kontekstu u jednom  širem spektru  dolazim i na vaše pitanje, koje je na neki 
naĉin vezano i za  sredine iz koje dolazite. Ja mislim da je normalno da Maistra štiti svoje 
interese, kao što je normalno da  Općina  Vrsar štiti svoje interese. Ja sam sudjelovao u tom 
sporu, pa su se ukljuĉili  i neki drugi eminentni ljudi, kao što je na primjer biskup, pa i neki 
drugi,  i ja vjerujem da će se doći do   nekog rješenja. Ja  oĉekujem da će inicijative koje 
dolaze od strane  drţave, u ovom sluĉaju  Ministarstva  turizma, ali saĉekajmo sutrašnji 
sastanak, kao  i dogovor  sa gradonaĉelnicima, gdje stjecajem okolnosti  nisu bili  sve 
naĉelnici, jer je bio takav format danas susreta s premijerkom, inaĉe će naĉelnici itekako 
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sudjelovati u tome , jer je to neophodno. Ja mislim da ćemo naći jedno rješenje  koje  će 
odgovarati privatnom i javnom sektoru i da će se i taj vrsarski problem razriješiti.        
 Pitanje nastupa  DORH-a. 

Sve je naravno  legitimno. Oni  misle da na taj naĉin štite drţavne interese. Ja mislim 
da u ovoj drţavi sigurno nitko ne štiti interese jedinica lokalne samouprave. DORH, po meni, 
bi  trebao uvaţiti  ĉinjenicu  svega onoga što se dešavalo, naroĉito na prostorima Istre u ovih 
zadnjih  20, ali  i ranijih godina. I ĉinjenica je da  pravne  akrobacije i vratolomije koje  se 
mogu i koje se ĉine u Istri, naţalost, ĉine se, u nekoliko općina i gradova je došlo do toga, 
sigurno nisu  na dobrobit graĊana Hrvatske, jer nemojte zaboraviti , nevjerojatno je, ali je 
ĉinjenica, da graĊani Istre, da graĊani Vrsara, Novigrada, Umaga su graĊani Hrvatske. I  
otimanje te imovine i stavljanje pod jedan  dosta nejasan naĉin  daljnjeg upravljanja tom 
imovinom sigurno nije u korist interesa graĊana Hrvatske, pogotovo ne graĊana  tog  dijela  
Hrvatske.  

Tako da  s moje strane moţete oĉekivati da ću uĉiniti sve da  zajedno  s privatnim 
sektorom naĊemo  rješenja  izdavanja koncesije za odgovarajuće  razdoblje nad turistiĉkim 
zemljištem u vlasništvu općina i gradova, a naravno koliko budem  bio u prilici isto to  ĉini i 
kada je drţavno vlasništvo u pitanju. Znate da ţupanija u tom kontekstu nema nikakvo 
vlasništvo, ali mislim da je moja  duţnost da kao  Ţupan osiguran jednake uvjete poslovanja 
u ovoj  ţupaniji svim  turistiĉkim tvrtkama, a  to znaĉi i razgovor sa svim  gradonaĉelnicima i 
naĉelnicima koji imaju vlasništvo  nad turistiĉkim zemljištem i tu vidim  svoju ulogu i tu  ću 
pokušati djelovati i stvoriti partnerstvo meĊu njima.        
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem gospodinu Ţupanu 
 Imate li potrebe gospodine Grgeta za izraţavanje  dopunskog mišljenja ? 
 Nemate.  
 Završili smo  minutu prije od onoga što smo proklamirali. Sada je  18,15 sati. Hvala. 
Grazie a tutti. Svi ste imali mogućnost tko  se javio postaviti vijećniĉko pitanje. Svi  su dobili 
odgovore ili  ćete ih  dobiti. 
  
 AD – 3 ŢUPANIJSKA RAZVOJNA STRATEGIJA  ISTARSKE 
                       ŢUPANIJE  2011. – 2013. 
 
 Predsjednik DINO KOZLEVAC, podsjeća da predlagaĉi, predsjednici Klubova 
vijećnika, imaju pravo izlaganja do 8 minuta, gosti do  4 minute, pa moli da se o tome  vodi 
raĉuna da bi  se  što kvalitetnije i efikasnije moglo  raditi  i  funkcionirati. . 
 Uvodno obrazloţenje  za ovu toku dnevnog  red je  dao DARKO LORENCIN ,  
direktor IDA-e -  Istarske  razvojne agencije    
 U raspravi u ime klubova  vijećnika sudjelovali su : LUCIJA DEBELJUH, u ime Kluba 
vijećnika SDP-ZELENA STRANKA, MARINO ROCE, u ime Kluba  vijećnika HDZ-HSS, TEDI  
CHIAVALON, u ime Kluba  vijećnika IDS-HNS, MARINO  ROCE, ispravak krivog  navoda ; u 
pojedinaĉnoj  raspravi : TEDI  CHIAVALON, MARINO ROCE, ispravak krivog navoda, JOSIP 
ANTON RUPNIK, MARIN GRGETA, SILVIO  BRUNELLI, IVICA MIKULĈIĆ, IVAN 
JAKOVĈIĆ , završne napomene.  
 Predsjednik DINO KOZLEVAC, zakljuĉuje raspravu i stavlja na glasanje Ţupanijsku  
razvojnu  strategiju  Istarske  ţupanije  2011. – 2013., te nakon glasanja utvrĊuje da je  
Skupština sa  25 glasova  «ZA», bez glasova  «PROTIV» i 3 «SUZDRŢANA»  glasa, donijela  
 
   ŢUPANIJSKU RAZVOJNU STRATEGIJU  
                      Istarske  ţupanije   2011. – 2013. GODINE  
 
 AD – 4  

a. Prijedlog  Prvih  izmjena i dopuna  Proraĉuna  Istarske  ţupanije  za  
2011. godinu 
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b. Prijedlog Izmjene projekcije  proraĉuna  Istarske ţupanije  za  2011., 
2012. i  2013. godinu 

      
 
Pošto se nitko nije javio za  raspravu  predsjednik  DINO KOZLEVAC, zakljuĉujem 

raspravu i daje na glasanje odvojeno toĉke  a. i b., te nakon glasanja utvrĊuje da je  
Skupština sa  25 glasova  «ZA», bez glasova  «PROTIV» i 4 «SUZDRŢANIH»  glasova, 
donijela  

a. Prve  izmjene i dopune  Proraĉuna  Istarske  ţupanije  za  2011. godinu 
b. Izmjene projekcije  proraĉuna  Istarske ţupanije  za  2011., 2012. i  2013. godinu 

      
 AD – 5  IZVJEĆE O RADU I OTVARIVANJU  MANDATNOG 
                        PROGEAMA ŢUPANA  - PARTNERSTVO – KONSENZUS 
                        – OTVORENOST  ZA 2010. GODINU  
 
  Uvodne napomene za ovu toĉku dnevnog  reda je dao Ţupan Istarske  ţupanije IVAN 
JAKOVĈIĆ:  
 Pošto  se nitko nije javio za  raspravu predsjednik DINO KOZLEVAC, zakljuĉuje 
raspravu i daje na glasanje  Izvješće o radu  i ostvarivanju  Mandatnog  program Ţupana – 
Partnerstvo – konsenzus -  otvorenost  za  2010. godinu, te nakon glasanja utvrĊuje da je  
Skupština sa  22 glasova  «ZA», bez glasova  «PROTIV» i 5 «SUZDRŢANIH»  glasova, 
usvojila  
 
    I Z V J E Š Ć E 
 
o radu  i ostvarivanju  Mandatnog  program Ţupana – Partnerstvo – konsenzus -  
otvorenost  za  2010. godinu. 
  
 AD – 6 PRIKAZ POSLOVANJA  I RAZVOJNIH PLANOVA  
                       ZRAĈNE LUKE PULA 
 
 Uvodno obrazloţenje za ovu toĉku dnevnog  reda je dao BRUNO ROGOVIĆ, direktor  
Zraĉne luke  Pula. 
 U  raspravi u ime klubova  vijećnika  sudjelovao je : TEDI CHIAVALON, u ime Kluba 
vijećnika  IDS-HNS: pojedinaĉnoj  raspravi : IVICA MIKULĈIĆ. 
 Predsjednik DINO KOZLEVAC, zakljuĉuje  raspravu i utvrĊuje da Skupština  prima na 
znanje  Prikaz poslovanja  i razvojnih planova  Zraĉne luke  Pula. 
 
 AD – 7  PRIJEDLOG ZAKLJUĈKA O PRIPREMI  I PROVEDBI 
                       AKTVNOSTI  VEZANIH UZ IZRADU ANALIZA  I 
                        PODLOGA RADI POBOLJŠANJA  RADA ZRAĈNE LUKE 
                        PULA I MEĐUNARODNIH POMORSKIH  LINIJA  SA ITALIJOM 
 
 Uvodno obrazloţenje za ovu toĉku dnevnog  reda u ime predlagaĉa je dao   
VALERIO DRANDIĆ, predsjednik Nadzornog odbora Zraĉne luke  Pula.. 
 Za raspravu  se javio NENAD ĈENDAK, vijećnik  Nezavisne  liste, koji je izvijestio 
Skupštinu da je Klub  vijećnika  Nezavisne ţupanijske liste podnio  Skupštini Istarske  
ţupanije prijedlog  Zakljuĉka o pripremi i provedbi aktivnosti vezanih uz izradu  analiza i 
podloga, a sve radi  poboljšanja  rada Zraĉne luke Pula  i  meĊunarodnih pomorskih linija  sa 
Italijom.  
 U oĉitovanju  gospodina Ţupana na prijedlog Kluba  nezavisnih vijećnika   kaţe  da se  
sve predloţene  aktivnosti već godinama rade ili  da su se radile sve dok se nisu pokazale na 
neki naĉin  neracionalnima  i neopravdanima. Shodno tome, ako je to  tako Klub vijećnika 
nezavisnih vijećnika  svoj prijedlog povlaĉi s dnevnog  reda. 
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  Predsjednik DINO KOZLEVAC, utvrĊuje da Klub vijećnika  Nezavisne  liste , povlaĉi 
svoj prijedlog, pa se ova toĉka skida  s dnevnog  reda.  

 
AD – 8 PRIJEDLOG ODLUKE O USVAJANJU  «PROGRAMA 
             IZGRADNJE RIBARSKE INFRASTRUKTURE  U 
             ISTARSKOJ  ŢUPANIJI» 
  
Uvodne napomene  za ovu toĉku dnevnog  reda je dao MILAN ANTOLOVIĆ, 

proĉelnik Upravnog odjela za poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, ribarstvo i vodoprivredu, a 
detaljnije obrazloţenje dr.sc. VJEKOSAV PARO, Sveuĉilište Zagreb - Agronomski  fakultet.  

U  raspravi za klubove  vijećnika sudjelovao je TEDI  CHIAVALON,  u ime Kluba 
vijećnika IDS-HNS,  koji istiĉe da ribari  Pulštine  ukazuju da u toĉki 8.1.- Popis iskrcajnih 
mjesta za ribarska plovila, nije obuhvaćena  luka  Polje Premantura, pa  traţe da se i to 
iskrcajno mjesto ubaci u  toĉku 8.1. Proĉelnik Upravnog odjela  za poljoprivredu, šumarstvo, 
lovstvo, ribolovi  vodoprivredu, Milan Antolović, rekao je da nema ništa protiv  takvog  
zahtjeva ribara, pa je Klub vijećnika IDS-HNS uputio pisani amandman i moli da amandman 
postane sastavni dio Odluke. 

Amandmanom se predlaţe da se u prijedlogu Odluke, u toĉki 8.1. doda  stavak 2 koji 
glasi : 

- u Programu se u toĉki 8.1.- Popis iskrcajnih mjesta nadopunjava sa  još jednim 
iskrcajnim mjestom koje trenutaĉno nije uvršteno u  Odluku u popisu iskrcajnih mjesta za 
ribarska plovila koja obavljaju  gospodarski ribolov na moru (Narodne Novine 64/09), a ribari 
traţe njegovo uvrštavanje  i to Luka Polje  Premantura.   

U pojedinaĉnoj  raspravi sudjelovao je  vijećnik  Marin Grgeta, koji istiĉe da u toĉki 
6.2., u poglavlju  stanje  ribarske infrastrukture i njeno korištenje u lukama otvorenim za  javni 
promet, mogućnosti i usklaĊenost s prostornim planovima Istarske ţupanije, nije navedena 
luka  Funtana, spominje  se pod Vrsar, dok je na  nizu  drugih mjesta navedena, ĉak na 
fiziĉkom dijelu na kraju je  posebno obraĊena  luka Funtana, pa  traţi objašnjenje, odnosno 
ispravku. 
 U ime predlagaĉa proĉelnik Milan Antolović, se pozitivno oĉitovao na Amandman 
Kluba vijećnika IDS-HS, koji je podnio  vijećnik Tedi Chiavalon i na primjedbu vijećnika 
Marina  Grgete vezano za luku Funtana.   
 Predsjednik DINO KOZLEVAC, naglašava da amandman Kluba vijećnika IDS-HNS 
postaje  sastavni dio prijedloga Odluke, te da se prihvaća primjedba vijećnika  Marina  
Grgete vezano za  ribarsku luka  Funtana.. 
  Zakljuĉuje  raspravu i stavlja  na glasanje  Prijedlog odluke  o usvajanju «Programa 
izgradnje  ribarske infrastrukture u Istarskoj  Ţupanije  sa usvojenim  nadopunama, te nakon 
glasanja utvrĊuje  da je  Skupština sa 30 glasova  «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i bez  
«SUZDRŢANIH»  glasova, donijela  

 
          O D LU K U 
 

o usvajanju  «Programa izgradnje ribarske infrastrukture  u Istarskoj  ţupaniji»..  
   
 AD – 9 PRIJEDLOG ZAKLJUĈKA O PRIHVAĆANJU  IZVJEŠĆA 
                       O STANJU  ZAŠTITE I SPASAVANJA  NA PODRUĈJU  
                       ISTARSKE ŢUPANIJE  ZA 2010.GODINU 
 
 Pošto se nitko nije javio za  raspravu predsjednik DINO KOZLEVAC, zakljuĉuje  
raspravu i daje na glasanja Prijedlog Zakljuĉka o prihvaćanju  Izvješća o  stanju zaštite i   
spašavanja  na  podruĉju  Istarske  ţupanije  za  2010.godinu, te nakon glasanja utvrĊuje da 
je  Skupština sa 30  glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez  «SUZDRŢANIH» glasova 
donijela    
 
    Z A K L J U Ĉ A K 
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o prihvaćanju  Izvješća o  stanju zaštite i   spašavanja  na  podruĉju  Istarske  ţupanije  
za  2010.godinu, 
 
 AD – 10 PRIJEDLOG DEKLARACIJE O OSNOVNIM  I 
                         NEOTUĐIVIM  PRAVIMA UMIROVLJENIKA  I  
                          LJUDI STARIJE  ŢIVOTNE DOBI  
  
 U ime  Odbora za ljudska prava, koji je ujedno predlagaĉ, uvodno obrazloţenje  za 
ovu toĉku dnevnog  reda je dao  IVICA MIKULĈIĆ, predsjednik Odbora. 
 U  raspravi za klubove  vijećnika  sudjelovali  su :  SERĐO BASKIJERA, u ime Kluba 
vijećnika IDS-HNS , LUCIJA DEBELJUH, u ime Kluba vijećnika  SDP- ZELENA STRANKA ; 
u pojedinaĉnoj  raspravi : JOSIP ANTON  RPNIK,  koji predlaţe da se u   toĉki 6. Deklaracije  
iza prvog stavka  dopuni sa slijedećim tekstom : 
 «Obvezuje se Vlada RH  da će odrediti nadleţni organ koji  će prije potpisivanje 
ugovora o doţivotno  izdrţavanju  prekontrolirati  tekst ugovora i dati svoju  suglasnost, a isto 
tako  pratiti realizaciju  ugovora  o doţivotnom izdrţavanju». 
 Obrazloţenje . 
 Svjedoci smo da  ĉesto umirovljenici , toĉnije  ljudi starije  ţivote dobi  potpisuju 
ugovore o doţivotnom izdrţavanju i  ĉesto se dešava da to  ĉine oni koji su već teško 
bolesni, pogotovo dementni ljudi.  Njima se nude razni ljudi i  ĉak moţda i iz obitelji  koji što 
prije  ţele  da se domognu njihovog  nasljedstva i sklapaju s njima ugovore gdje im 
obećavaju brda i doline, a u realizaciji se  ĉesto dešava  da su ti ljudi strahovito pogoĊeni i 
obeštećeni. 
 Predsjednik DINO KOZLEVAC, naglašava da Ţupanijska skupština Deklaracijom ne 
moţe obvezivati  Vladu RH. 

Zatim u  pojedinaĉnoj raspravi sudjeluju : EVELINA BRKLJĈIĆ, IVICA MIKULĈIĆ, koji  
u ime predlagatelja  traţi od vijećnika  Josipa  Antona  Rupnika da povuĉe svoj amandman, 
jer se Deklaracijom ne moţe obvezivati Vlada RH.  
 Predsjednik DINO KOZLEVAC, zakljuĉuje  raspravi i pošto  vijećnik  Josip Anton 
Rupnik, ne povlaĉi  svoj amandman, stavlja  na glasanje  njegov  amandman i nakon  
glasanje utvrĊuje da je za amandman glasao  jedan vijećnik, pa amandman nije prihvaćen.  
 Zatim stavljam na glasanje Prijedlog  Deklaracije o osnovnim  i neotuĊivim pravima  
umirovljenika i  ljudi  starije  ţivotne dobi, te nakon glasanja utvrĊuje da je  Skupština sa  27  
glasova  «ZA», bez glasova  «PROTIV» i  bez  «SUZDRŢANIH»  glasova donijela 

 
   Z A K L J U Ĉ A K  
 

o davanju mišljenja  na Prijedlog   Deklaracije o  osnovnim  i neotuĊivim  pravima  
umirovljenika  i ljudi starije  ţivotne dobi 
 
 AD –  11 PRIJEDLOG ZAKLJUĈKA O  PRIHVAĆANJU 
                          IZVJEŠĆA  O RADU ZAKLADE ZA POTICANJE 
                          PARTNERSTVA  I RAZVOJA CIVILNOG DRUŠTVA 
                          ZA 2010. GODINU  
 
 Uvodno obrazloţenje za  ovu toĉku dnevnog  reda je  dala KRISTINA BULEŠIĆ – 
STANOJEVIĆ, upraviteljica  Zaklade za  poticanje  partnerstva i  razvoja civilnog  društva. 
 U pojedinaĉnoj  raspravi sudjelovala je  vijećnica  LUCIJA DEBELJUH. 
 Predsjednik  DINO KOZLEVAC, zakljuĉuje raspravu i daje  na glasanje Prijedlog 
Zakljuĉka  o prihvaćanju  Izvješća o radu  Zaklade za  poticanje  partnerstva  i razvoja  
civilnog  društva za  2010. godinu, te nakon  glasanja utvrĊuje  da je  Skupština sa  27 
glasova  «ZA», bez glasova  «PROTIV» i bez  «SUZDRŢANIH»  glasova, donijela 
 
    Z A K L J U Ĉ A K 
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o prihvaćanju  Izvješća o radu  Zaklade za  poticanje  partnerstva  i razvoja  civilnog  
društva za  2010. godinu. 
 

AD - 12 
a. Prijedlog Izvješća o radu  Ţupanijskog  savjeta mladih  Istarske  

ţupanije  za  2010. godinu, 
b. Prijedlog   Programa  Ţupanijskog  savjeta mladih  Istarske  

ţupanije za  2010. godinu 
 
  U  raspravi za klubove vijećnika  sudjelovali su MARIN GRGETA, u ime Kluba  
vijećnika IDS-HNS, MAJA ŠARIĆ, u ime  Klub vijećnika  SDP- ZELENE STRANKAKA; u 
pojedinaĉnoj  raspravi : NEVIJA  POROPAT, DINO KOZLEVAC, dopunsko obrazloţenje,  
VILI ROSANDA , odgovori na postavljena pitanja. 
 Predsjednik  DINO KOZLEVAC , zakljuĉuje  raspravu i daje odvojeno na glasanje  
toĉku  

a. Prijedlog Izvješća o radu  Ţupanijskog  savjeta mladih  Istarske 
    ţupanije  za  2010. godinu, 
b. Prijedlog   Programa  Ţupanijskog  savjeta mladih  Istarske  ţupanije za 
   2010. godinu, te nakon glasanja  

utvrĊuje da je Skupština  sa 26 glasova  «ZA», bez glasova  «PROTIV» i bez  
«SUZDRŢANIUH»  glasova usvojila pod 
 a.  

  
I Z V J E Š Ć E 

o radu  Ţupanijskog  savjeta mladih  Istarske  ţupanije  za  2010. godinu, 
b. 

P R O G R A M   
 

Ţupanijskog  savjeta mladih  Istarske  ţupanije za  2010. godinu 
 
 AD – 13 PRIJEDLOG ZAKLJUĈKA O PRIHVAĆANJU 
                         IZVJEŠĆA O RADU MUZEJA SUVREMENE 
                         UMJETNOSTI ISTRE  –  MUSEO  D'ARTE 
                         CONTENŠPRANEA DELL'ISTRIA ZA  2010. 
                         GODINU  
 
 
 Kraće uvodne   napomene za toĉke  13.,14. i  15. dnevnog  reda je dao  MLADEN 
TORBICA, proĉelnik Upravnog odjela za  kulturu Istarske  ţupanije. 
   Zatim je uvodno obrazloţenje za ovu toĉku dnevnog reda dala  GORKA OSTOJIĆ – 
CVAJNER, ravnateljici Muzeja  suvremene  umjetnosti  Istre – Museo  d'Arte  
Contemporanea dell'Istria.  
 U  raspravi za klubove  vijećnika  sudjelovala je LUCIJA  DEBELJUH, u ime  Kluba 
vijećnika SDP-ZELENA STRANKA; u pojedinaĉnoj  raspravi: IVICA MIKULĈIĆ : 
 Predsjednik DINO KOZLEVAC , zakljuĉuje  raspravu i daje na glasanje Prijedlog 
Zakljuĉka o prihvaćanju Izvješća o radu Muzeja  suvremene  umjetnosti  Istre – Museo  
d'Arte  Contemporanea dell'Istria  za  2010. godinu, te nakon glasanja utvrĊuje da je  
Skupština sa  25 glasova  «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i bez  «SUZDRŢANIH»  glasova,  
usvojila  

 
    I Z V J E Š Ć E 
 

o radu Muzeja  suvremene  umjetnosti  Istre – Museo  d'Arte  Contemporanea 
dell'Istria  za  2010. godinu. 
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AD – 14  PRIJEDLOG ZAKLJUĈKA O PRIHVAĆANJU 
                IZVJEŠĆA O RADU ETNOGRAFSKOG  MUZEJA 
                ISTRE  - MUSEO  ETNOGRAFICO  DELL'ISTRIA 
                ZA 2010. GODINU  
 
Uvodno obrazloţenje z ovu toĉku dnevnog  reda je dala mrs. sc. LIDIJA NIKOĈEVIĆ, 

ravnateljicu Etnogrfskog  muzeja  Istre – Museo  Etnografico dell'Istria.  
 U  raspravi za klubove vijećnika  sudjelovala je LUCIJA DEBELJUH, u ime Kluba  
vijećnik SDP- ZELENA STRANKA. 
 Predsjednik  DINO KOZLEVAC, zakljuĉuje  raspravu i daje  na glasanje Prijedlog  
Zakljuĉka o prihvaćanju   Izvješća o radu  Etnogrfskog   muzeja  Istre – Museo  Etnografico 
dell'Istria  za  2010. godinu, te nakon  glasanja utvrĊuje da je  Skupština sa 25 glasova  
«ZA», bez  glasova  «PROTIV» i bez  «SUZDRŢANIH»  glasova,  usvojila  

 
    I Z V J E Š Ć E 

 
o radu  Etnogrfskog   muzeja  Istre – Museo  Etnografico dell'Istria  za  2010. godinu.  
 
 AD – 15 PRIJEDLOG ZAKLJUĈKA O PRIHVAĆANJU 
                         IZVJEŠTAJA O RADU  POVIJESNOG MUZEJA  ISTRE – 
                         MUSEO  STORICO  DELL'ISTRIA  ZA 2010. GODINU 
 

Uvodno obrazloţenje za ovu toĉku dnevnog  reda je dao  GRACIJANO KESAC, 
ravnatelj Povijesnog muzeja  Istre – Museo storico  dell'Istria . 
 U raspravi za klubove vijećnika sudjelovali su : LUCIJA  DEBELJUH,  u ime Kluba 
vijećnika  SDP- ZELENA STRANKA, TEDI  CHIAVALON, u ime Kluba  vijećnika IDS-HNS-a. 
 Predsjednik DINO  KOZLEVAC, zakljuĉuje  raspravu i daje na glasanje  Prijedlog 
Zakljuĉka o prihvaćanju  Izvještaja o radu  Povijesnog muzeja  Istre – Museo storico  
dell'Istria  za  2010. godinu, te nakon  glasanja  utvrĊuje da je  Skupština sa 25 glasova 
«ZA», bez glasova «PROTIV» i bez  «SUZDRŢANIH»  glasova,  usvojila  

    I Z V J E Š Ć E 
 
o radu  Povijesnog muzeja  Istre – Museo storico  dell'Istria  za  2010. godinu. 
 

AD - 16. 
     a. Prijedlog  Odluke o prihvaćanju  temeljnih financijskih 
               izvješća društva IRENA d.o.o. Labin,  

b   Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća  Uprave o 
     poslovanju društva IRENA -  Istarska  Regionalna 
     Energetska  Agencija za  energetske  djelatnosti  d.o.o. 
     Labin,  za 2010. godinu, 

  c.   Prijedlog Odluke o prihvaćanju  Izvješća Nadzornog 
        odbora bora  o    obavljenom  nadzoru  poslovanja  društva 
        IRENA d.o.o. za   2010. godinu, 
 d.   Prijedlog Odluke o raspodjeli  utvrĊene dobiti  društva 

                            IRENA    d.o.o. za 2010. godinu, 
 
 Uvodno obrazloţenje za ovu toĉku dnevnog  reda je  dao   VALTER  POROPAT, 
direktor trgovaĉkog  društva IRENA - Istarska  Regionalna  Energetska  Agencija za  
energetske  djelatnosti  d.o.o.  Labin.  
 Pošto  se nitko nije javio za raspravu  predsjednik DINO KOZLEVAC, zakljuĉuje  
raspravu i daje odvojeno na glasanje  toĉke : 

  
     a. Prijedlog  Odluke o prihvaćanju  temeljnih financijskih 
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               izvješća društva IRENA d.o.o. Labin,  
   b.   Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća  Uprave o poslovanju 
        društva IRENA -  Istarska  Regionalna  Energetska  Agencija 
        za  energetske  djelatnosti  d.o.o.  Labin,  za 2010. godinu, 
   c.  Prijedlog Odluke o prihvaćanju  Izvješća Nadzornog od bora  o  
        obavljenom  nadzoru  poslovanja  društva URENA d.o.o. za 
       2010. godinu, 
  d.   Prijedlog Odluke o raspodjeli  utvrĊene dobiti  društva IRENA  
         d.o.o. za 2010. godinu, te 

 nakon glasanja utvrĊuje  da je  Skupština  sa 26 glasova «ZA»,. bez  glasova  «PROTIV» i  
bez  «SUZDRŢANIH»  glasova, prihvatila : 

  
     a. Odluku o prihvaćanju  temeljnih financijskih 
               izvješća društva IRENA d.o.o. Labin,  

b  Odluku o prihvaćanju Izvješća  Uprave o 
     poslovanju društva IRENA -  Istarska  Regionalna 
     Energetska  Agencija za  energetske  djelatnosti  d.o.o. 
     Labin,  za 2010. godinu, 

  c.   Odluku o prihvaćanju  Izvješća Nadzornog 
        odbora bora  o    obavljenom  nadzoru  poslovanja  društva 
        IRENA d.o.o. za   2010. godinu, 
 d.   Odluku o raspodjeli  utvrĊene dobiti  društva 

                            IRENA    d.o.o. za 2010. godinu, 
 
 AD – 17 PRIJEDLOG  ODLUKE  O POVJERAVANJU 
                         OVLAŠTENJA  OPĆINI MEDULIN  ZA DAVANJE 
                         KONCESIJA  NA POMORSKOM DOBRU 
 
 Skupština je bez  rasprave sa 26 glasova  «ZA», bez glasova  «PROTIV» i  bez  
«SUZDRŢANIH»  glasova, donijela  
 
     O D L U K U   
 
o povjeravanju  ovlaštenja  Općini Medulin  o davanje koncesija na pomorskom dobru 
 

AD – 18 PRIJEDLOG ODLUKE O PROVEDBI  PROGRAMA 
               PRAĆENJA KAKVOĆE MORA ZA KUPANJE NA 
               PLAŢAMA  ISTARSKE  ŢUPANIJE  U 2010. GODINE 
 
Skupština je bez  rasprave sa 26 glasova  «ZA», bez glasova  «PROTIV» i  bez  

«SUZDRŢANIH»  glasova, donijela  
 
     O D L U K U   
 
o provedbi  Programa praćenja  kakvoće mora  za  kupanje na  plaţama  Istarske  
ţupanije u  2010. godini  

 
AD - 19 MIŠLJENJE SKUPŠTINE  ISTARSKE ŢUPANIJE O INTERESU  
REPUBLIKE HRVATSKE  U POGLEDU EKSPLOATACIJE  TEHNIĈKO – 
GRAĐEVINSKOG KAMENA  NA RKSPLOATACIJSKOM POLJU «KRIŢANOVICA» 
NA PODUĈJU OPĆINE GRAĈIŠĆE  

 
Uvodno obrazloţenje  za ovu toĉku dnevnog reda  u ime predlagaĉa dala je  

DESANKA SARVAN, proĉelnica  Upravnog  odjela za lokalnu i podruĉnu (regionalnu) 
samoupravu Istarske  ţupanije. 
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 U raspravi za klubove vijećnika  sudjelovao je  TEDI CHIAVALON, u ime Kluba 
vijećnika IDS-HNS-a ; pojedinaĉnoj  raspravi : JOSIP ANTON RUPNIK, VLADO IVETIĆ, 
MARIN GRGETA, replika, JOSIP ANTON RUPNIK, TEDI CHIAVALON, replika, VLADO 
IVETIĆ, DESANKA SARVAN, odgovori na  postavljena pitanja. 

Predsjednik  DINO KOZLEVAC, zakljuĉuje  raspravu i daje  na glasanje  Mišljenje 
Skupštine  Istarske  ţupanije  o interesu Republike  Hrvatske  u pogledu eksploatacije  
tehniĉko – graĊevinskog   kamena na  eksploatacijskom  polju «Kriţarovica» na podruĉju u 
općine  Graĉišće, te nakon  glasanja  utvrĊuje  da je  Skupština sa 27 glasova «ZA», 1 
glasom «PROTIV» i bez «SUZDRŢANIH»  glasova, dalo 

 
    M I Š L J E N  E 

 
Skupštine  Istarske  ţupanije  o interesu Republike Hrvatske  u pogledu eksploatacije  
tehniĉko – graĊevinskog   kamena na  eksploatacijskom  polju «Kriţarovica» na 
podruĉju u općine  Graĉišće 
 

AD – 20 PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA 
              ODLUKE O PRIJENOSU  OSNIVAĈLIH  PRAVA NAD 
              POLIVALENTNIM  KULTURNIM  CENTROM 
              GROŢNJAN - CENTRO CULTURALE  POLIVALENTE 
              GRISIGNANA NA  OPĆINU  GROŢNJAN  - COMUNE DI 
              GRISIGNANA 
 

Skupština je  bez  rasprave sa 27  glasova  «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez  
«SUZDRŢANIH»  glasova», donijela  

 
    O D L U K U 

 
o izmjenama i dopunama  Odluke o prijenosu  osnivaĉkih  prava nad Polivalentnim  
kulturnim centrom  Groţnjan 

– Centro  culturale  polivalente  Grisignana na Općinu  Groţnjan 
– Comune  di Grisignana 

 
AD . 21 PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU PRETHODNE 
              SUGLASNOSTI  NA PRIJEDLOG  ODLUKE O 
              IZMJENAMA I DOPUNAMA  STATUTA  OŠ  MATE 
              BALOTE  BUJE 

 
Skupština je  bez  rasprave sa 27  glasova  «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez  

«SUZDRŢANIH»  glasova», donijela  
 

     O D L U K U  
 
 o  davanju prethodne  suglasnosti na Prijedlog  Odluke o  izmjenama i dopunama  
Statuta  OŠ Mate Balote  Buje. 

 
Predsjednik  DINO KOZLEVAC, najavljuje  narednu sjednicu  Skupštine Istarske  

ţupanije za  18.07.2011.godine, ponedjeljak i zakljuĉuje  22. sjednicu Skupštine Istarske  
ţupanije. 

Sjednica je zakljuĉen u  21, 50 sati. . 
 
SKRAĆENI ZAPISNIK VODIO :                          PREDSJEDNIK SIŢ : 
 
      IVAN KLARIĆ                                                                  DINO KOZLEVAC 

 


